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Počeli su radovi na grad-
nji sanitarne kanalizacije u 
Bedencu, kapitalnom infra-
strukturnom projektu koji se 
financira s bespovratnih 4,36 
milijuna kuna iz EU fonda za 
ruralni razvoj.    Nositelj in-
vesticije su ivanečke Ivkom – 
Vode d.o.o., a o koliko velikom 
projektu je riječ pokazuju po-
daci da će se izgraditi ukupno 
pet kilometara kanalizacijske 
mreže, s dvije precrpne sta-
nice. 

Na novi sustav odvodnje, 
koji će se u prvoj fazi graditi 
najvećim dijelom uz županij-
sku cestu kroz Bedenec, moći 
će se priključiti veći dio kućan-
stava toga kraja te time trajno 
riješiti problem odvodnje sa-
nitarnih i fekalnih voda. Rado-
ve izvodi HIS iz Višnjice.

S obzirom na to da se na-
kon potpisivanja ugovora o 
dodjeli sredstava (u rujnu ove 
godine) od strane nadležnog 
tijela odužila procedura admi-
nistrativne kontrole postupka 
javne nabave, radovi su počeli 
razmjerno kasno, 15. listopa-
da, pri čemu ih je usporio i pe-
riod lošeg vremena. 

-Zbog vremenskih uvje-
ta i suglasnosti ŽUC-a koja 
je vrijedila do 15. studenog 
(kada nastupaju zimski uvje-

ti), u studenom smo radove 
morali prekinuti. U jesen-
skom dijelu izvršen je iskop 
tzv. Kanala 1 u duljini 255 
metara u koji su položene 
kanalizacijske cijevi profila 
300 milimetara. Radovi se 
nastavljaju u proljeće, a tra-
jat će najmanje do kraja 2018. 
godine – izvijestio je tehnički 
direktor Ivkom – Voda ing. 
Ranko Zbodulja. 

Ostatak naselja, a riječ je o 
kućanstvima uz odvojke ne-

razvrstanih cesta, bit će rješa-
van u drugoj fazi izgradnje ka-
nalizacijske mreže u Bedencu. 

Podsjećamo, ova veli-
ka investicija omogućena je 
uspješnim kandidiranjem pro-
jekta Ivkom – Voda na Mjeru 
07 „Temeljne usluge i obnova 
sela u ruralnim područjima“, 
čime je povukao novac iz EU 
fonda za ruralni razvoj koji se 
u Hrvatskoj koristi kroz razli-
čite mjere Programa ruralnog 
razvoja RH.(ljr)

Rušenjem starih, trošnih 
objekata, odvozom materijala 
i građevinskim radovima, po-
čela je druga faza radova na 
izgradnji Muzeja planinarstva 
Ivanec. 

Radovi u ovoj fazi vrijedni 
su 585.000 kuna, a u prove-
denom natječajnom postupku 
Grad Ivanec je, kao investitor, 
njihovo izvođenje povjerio 
najpovoljnijem ponuditelju 
– Građevinskom poduzeću 

Mipcro iz Ivanca. Veliku ve-
ćinu sredstava za izgradnju, 
492.000 kuna, Grad je povu-
kao uspješnim kandidiranjem 
na natječaj Ministarstva re-
gionalnog razvoja i fondo-
va EU (iz Programa podrške 
regionalnom razvoju), dok je 
ostatak osiguran u gradskom 
proračunu.

U ovoj fazi bit će obavljeni 
grubi rohbau radovi na izgrad-
nji temelja i prizemlja. Prema 

troškovniku, nakon rušenja i 
demontaže te pripremnih i ze-
mljanih radova, slijede beton-
ski, zidarski, izolacijski i pra-
teći elektro i drugi radovi na 
sustavu vodovoda i odvodnje. 
Njihovo izvođenje preduvjet 
je za nastavak izgradnje koja 
obuhvaća kompletan građe-
vinski dio u cijelom obuhvatu 
muzejske zgrade.

S obzirom na to da je riječ 
o kapitalnoj investiciji u druš-

tvenoj nadgradnji koja iziskuje 
visoka financijska sredstva, 
Grad Ivanec vrlo aktivno radi 
kako bi što više novca za dalj-
nju realizaciju ovoga projekta 
pribavio iz vanjskih izvora, 
prvenstveno iz EU fondova i 
resornih ministarstava.(ljr)

Gradska tvrtka Poslovna zona Iva-
nec d.o.o., u čijem sklopu djeluje i Pro-
jektni ured Grada Ivanca za EU fondo-
ve, krajem studenog je od Hrvatske 
agencije za malo gospodarstvo, inve-
sticije i inovacije (HAMAG BICRO) pri-
mila dobre vijesti. 

Odabrana je za sudjelovanje u pro-
jektu Razvoj mreže poduzetničkih 
potpornih institucija (PPI) putem 
HAMAG-BICRO-a, projektu „teš-
kom“ više od 7 milijuna kuna. Iz 
objavljenih rezultata natječaja 
vidljivo je da je na listi poduzetnič-

kih pot-
p o r n i h 
i n s t i t u -
cija ran-
g i r a n i h 
p r e m a 
kriteri ju 
izvrsno-
sti zau-
zela viso-

ko peto mjesto, s ostvarena 43 boda. 
Uspjeh je to važniji zna li se da je na 
natječaj bilo prijavljeno 66 poduzet-
ničkih potpornih institucija iz cijele 
Hrvatske. 

Radi se o pilot projektu čiji je kraj-
nji cilj jačanje ponude profesionalnih 
usluga, pogotovo za mala i srednja 
poduzeća u Hrvatskoj, putem umre-
ženih poduzetničkih potpornih insti-
tucija. Riječ je, dakle, o nacionalnom 
projektu kojim se želi pozitivno utje-
cati na povećanje konkurentnosti 
ekonomije kroz razvoj potpornih in-
stitucija, a koje će svojim djelovanjem 
stvoriti povoljno okruženje za razvoj 
poslovanja.  Poslovna zona Ivanec 
d.o.o. ovaj će projekt iskoristiti prven-
stveno za osnaživanje vlastitih poten-
cijala, odnosno za bolju informiranost 
i partnerstvo s drugim PPI-jevima u 
mreži te ga usmjeriti u stvaranje ne-
kog oblika poduzetničkog inkubatora. 

-Nakon završetka pilot faze, naj-
uspješniji PPI-i bit će pozvani da su-
djeluju u nastavku programa koji će, 
kao jedan od najvažnijih ciljeva, imati 
razvoj kriterija vrednovanja i certi-
fikacije kvalitete usluga. Poslovnoj 
zoni Ivanec u interesu je da aktivno 
sudjeluje na svim provedbenim razi-
nama ovoga projekta, a naročito kao 
partner u kreiranju i donošenju plan-
skih dokumenata – izjavila je direk-
torica Poslovne zone Ivanec mr. sc. 
Lana Labaš.(aj)

Na poziv Poduzetnič-
kog inkubatora BIOS d.o.o. iz 
Osijeka i Centra za poduzet-
ništvo Osijek, gradonačelnik 
Milorad Batinić u petak je, 24. 
studenog, sudjelovao u radu 
XI. konferencije o poduzetniš-
tvu koja je u najvećem gradu 
Slavonije održana na temu 
„Utjecaj lokalnog poduzet-
ničkog eko sustava na razvoj 
poduzetništva“. 

Gradonačelnik je najprije 
sudjelovao u konferencij-
skom dijelu skupa te, uz go-
ste iz inozemstva te gradova 
Osijeka i Šibenika, predstavio 
način funkcioniranja podu-
zetničkog ekosustava grada 
Ivanca (suradnju Grada s lo-
kalnom poslovnom zajed-
nicom kroz Poslovni klub te 
korelaciju prema Poslovnoj 
zoni Ivanec, komunalnoj tvrt-
ki Ivkom i Projektnom uredu 

kao onima koji pružaju uslu-
ge i servis). Iznio je i pojedi-
ne dobre primjere poslovnih 
praksi koje su prepoznate i na 
državnom i međunarodnom 
nivou te, kao novi benefit po-
duzetništvu, najavio projekt 
uvođenje ultrabrzog Interne-
ta, koji je već u realizaciji. 

Iskustva svoje tvrtke u 
Osijeku je prenio i Krešimir 
Canjuga, direktor Hydroma-
ta inženjering, jedinog po-
duzeća u široj regiji koje ra-
zvija, proizvodi i izvozi svoje 
high tech proizvode koji se 
potom ugrađuju u najsofi-
sticiranija postrojenja, od 
nuklearnih ledolomaca i 
hidroelektrana u polarnom 
pojasu do vodoopskrbnih 
sustava na Dalekom i Bli-
skom istoku itd. 

M. Batinić je u poslijepod-
nevnim satima s kolegama 
iz Osijeka i Šibenika te s Eko-
nomskog fakulteta u Osijeku 

i predstavnicima pojedinih 
tvrtki sudjelovao i  na Okru-
glom stolu na temu stvaranja 
lokalnih poduzetničkih eko 
sustava.

Sudjelovanje gradona-
čelnika i predstavnika Po-
slovne zone Ivanec d.o.o. 
na poslovnim konferenci-
jama u zemlji i inozemstvu 
ne samo da je obveza, već 
i uobičajen i uhodan na-
čin funkcioniranja u cilju 
prenošenja, razmjene, ali i 
usvajanja dobrih iskustava, 
što je i sama bit djelovanja 
svakog grada koji ima BFC 
status.(ljr)

KONFERENCIJA Na poziv Poduzetničkog inkubatora i Centra za poduzetništvo Osijek

M. Batinić na XI. 
konferenciji o 
poduzetništvu
 ˝ Na konferenciji je sudjelovao i direktor Hydro-

mata inženjering K. Canjuga te predstavio high tech 
proizvode koje tvrtka plasira u cijeli svijet

K. Canjuga je prezentaci-
jom projekata Hydromata 
impresionirao sudionike 
skupa
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Gradonačelnik 
Batinić bio je 
aktivni sudionik 
poslovne 
konferencije FO
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KANALIZACIJA  Uz bespovratnu potporu od 4,36 milijuna europskih kuna 

počela gradnja kanalizacije 
u Bedencu novcem Eu 
fonda za ruralni razvoj

 ˝ U jesenskom 
dijelu radova položeno 
je 255 metara cijevi 
profila 300 milimetara; 
izgradit će se ukupno 
5 kilometara mreže, 
a radovi će trajati 
najmanje do kraja 
2018. godine

Izveden je dio Kanala 1 u dužini 255 metara, profila cijevi 300 milimetara
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MuZEJ  Počeli radovi u sklopu druge faze izgradnje Muzeja planinarstva Ivanec

Grade se temelji i 
prizemlje novog 
dijela muzejskog 
objekta

 ˝ Ukupna investicija iznosi 585.000 
kuna, od čega je većinu, 492.000 kuna, Grad 
povukao uspješnim kandidiranjem na natječaj 
Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU

Srušeni su stari, trošni 
objekti kako se oslobodio 
prostor za izgradnju 
novog dijela budućeg 
muzejskog objekta
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DOBRA VIJESt Na na-
tječaju HAMAG BICRO-a 

poslovna zona 
Ivanec uvrštena 
u projekt 
vrijedan sedam 
milijuna kuna

 ˝ Na rang 
ljestvici kojom se 
vrednuje izvrsnost, 
Poslovna zona 
Ivanec svrstana je 
na peto mjesto, s 
visokih 43 bodova

Kao jedan od nositelja nagrade 
Smart City (koja je Gradu Ivancu 2016. 
godine dodijeljena u kategoriji Pametne 
uprave za Projektni ured za EU fondo-
ve), Grad Ivanec u četvrtak je, 9. stude-
nog, bio sudionik konferencije Pametni 
gradovi 2017. koja je održana u dvora-
ni nove Zračne luke dr. Franjo Tuđman 
u Zagrebu. Riječ je o projektu kojim 
ugledni Poslovni dnevnik, list specija-
liziran za biznis, i Večernji list, potiču i 
promoviraju izvrsnost i inovativnost u 
hrvatskim gradovima.

Slijedom prakse po kojoj na glav-
nom konferencijskom panelu sudjeluju 
predstavnici prošlogodišnjih gradova 
– pobjednika, u radu panela „Razvoj i 
promišljanje pametnih urbanih sredi-
na“ sudjelovala je direktorica Poslovne 
zone Ivanec d.o.o. mr. sc. Lana Labaš.

Na panelu su govorili i predstavni-
ci Grada Zagreba i Grada Umaga te sa 
pozicije velikih, srednjih i malih gradova 
iznosili svoja iskustva u primjeni pa-
metnih rješenja i odmaka od klasičnog 
vođenja grada. U tom kontekstu mr. sc. 
Labaš govorila je o profilaciji Ivanca koji 
je težište stavio na razvitak povoljnog 
poslovnog okruženja kao strateškog 
opredjeljenja.

-Kako bi taj mehanizam funkcionirao, 
puno smo uložili u modernizaciju rada 
gradske uprave, povećanje transparen-
tnosti i senzibilnosti prema potrebama 
građana i investitora. Puno ulažemo u 
razvitak raznih oblika potpornih me-
hanizama i programa. Njihova baza je 
dobro razvijena infrastruktura koja se 
stalno modernizira i optimizira, postaje 
lakše održiva, zelenija, jeftinija. U ko-
načnici, to postaje benefit namijenjen ne 
samo jednoj skupini korisnika, nego svim 
građanima – kazala je L. Labaš. 

-Sigurno je da će upravljanje gra-
dom u jednom dijelu uvijek ostati kla-
sično, zbog zakona koji ga definiraju, 
no vizija održivog razvoja jest dio pri-
mjenjivog koncepta pametnog grada u 
praksi. Modernizacija rada koja je pro-
vedena tijekom nekoliko zadnjih godi-
na i novi standardi rada su dobar pre-
duvjet da bi ovakav model dugoročno 
funkcionirao – zaključila je Labaš..(ljr)

pAMEtNI GRADOVI U 
organizaciji Poslovnog 
dnevnika i Večernjeg lista

Grad Ivanec na 
konferenciji 
pametni 
gradovi 2017.

 ˝ Na glavnom panelu 
„Razvoj i promišljanje 
pametnih urbanih sredina“ 
o profilaciji Grada Ivanca 
govorila je direktorica 
Poslovne zone mr. sc. L. Labaš
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Tvrtka Hydromat inženjering d.o.o. 
iz Horvatskog, jedina tvrtka u široj regiji 
koja razvija visokotehnološka rješenja na 
području ventilske automatizacije, aktu-
atorske tehnike i regulacijskih ventila te 
svoje high tech proizvode isporučuje za 
postrojenja u, doslovce, cijelome svijetu, 
ostvarila je novi poslovni poduhvat. Ispo-
ručila je važnu opremu vezanu za snabdi-
jevanje vodom (ventili, aktuatori, elektro-
hidraulična upravljanja) za grandiozan 
projekt El Galala u Egiptu.

-Ovo je još jedan dokaz da je naš 
“know-how” prepoznat širom svijeta, jer 
radi se o isporuci opreme za najveći egi-
patski projekt poslije gradnje Sueskog ka-
nala! Ukratko, na prekrasnim obalama Cr-
venog mora gradi se cijeli jedan potpuno 

novi grad, a na radovima je zaposleno oko 
15.000 radnika iz 80 nacionalnih kompa-
nija. U tom projektu s važnom opremom 
sudjeluje i Hydromat, budući da je pri-
hvaćeno naše tehničko rješenje opreme 
za zaštitu cjevovoda i pumpi putem kojih 
se pitkom vodom snabdijeva cijeli grad – 
izjavio je dipl. ing. Slavko Canjuga, nositelj 
razvoja Hydromata.

Tvrtka s ovakvim proizvodnim asorti-
manom i svjetskim referencama svakako 
je najbolji dokaz da naša zemlja ima ka-
drova i intelektualnih kapaciteta za uklju-
čivanje u globalne high tech tokove, ali i 
da država daleko više mora ulagati u ško-
lovanje mladih u STEM i ICT područjima te 
raznim bonusima stimulirati razvoj tvrtki 
koje razvijaju vlastiti know-how.(ljr)

HIGH tECH Novi poslovni uspjeh inovativnog poduzeća iz Horvatskog

Oprema Hydromata za El Galalu
 ˝ S. Canjuga: Ovo je još jedan dokaz da je naš “know-how” prepoznat širom svijeta, jer 

radi se o isporuci opreme za najveći egipatski projekt poslije gradnje Sueskog kanala

Proizvodi Hydromata bit će ugrađeni u sustave El Galale, najgrandioznijeg projekta u Egiptu nakon Sueskog kanala
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High tech proizvodi iz pogona 
Hydromata prošlog su mjeseca 
isporučeni u Egipat
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pODuZEtNICI Redoviti 
godišnji sastanak gra-
donačelnika M. Batinića 
s poduzetnicima

O modelu 
modernizacije 
cesta pitani i 
poduzetnici

Slijedom održavanja redovitih sa-
stanaka s gospodarstvenicima, njihova 
upoznavanja s aktualnim gradskim pla-
novima i projektima vezanim uz podu-
zetništvo te konzultacija u vezi visine 
naknada koje propisuje Grad, u utorak, 14. 
studenog, gradonačelnik Milorad Batinić 
sa suradnicima je održao radni sastanak 
s predstavnicima ivanečkih tvrtki. 

Kao što je o tematici modernizacije uli-
ca i cesta zatražio mišljenja građana i MO-
a, tako je o tome pitao i gospodarstvenike. 
jer ta se tematika odnosi i na njih, pogoto-
vo kad je riječ o velikim radovima koji će se 
izvoditi na cestama prema najvećim iva-
nečkim poduzećima u staroj Gospodar-
skoj zoni i u Poslovnoj zoni Ivanec – istok.

Iako zainteresirani za tematiku izgrad-
nje tri nova rotora na ivanečkoj obilaznici 
i rekonstrukciju prometnica, poduzetnici, 
očekivano, nisu bili za povećanje komu-
nalne naknade. Premda se ne radi o rastu 
koji bi rezultirao enormnim povećanjem 
izdataka, direktorica Ivančice Nada Zver 
i direktor Oktana Toni Kočet kazali su da 
će poskupljenje dodatno opteretiti poslo-

vanje njihovih tvrtki, naročito u kontekstu 
predstojećih izgradnji, odnosno dogradnji 
poslovnih objekata u poduzetničkoj zoni 
Ivanec.

U raspravi o toj temi Batinić se osvr-
nuo i na temu gospodarske i prometne 
infrastrukture. 

-Što se tiče Preradovićeve, Nazorove 
i Kovačićeve, gdje će se na raskrižjima s 
državnom cestom graditi rotori, bez obzi-
ra na to što je riječ o državnoj cesti i tu će 
velikim dijelom sudjelovati Grad. I to radi 
sigurnosti i radi boljeg uređenja prometa 
te izgradnje poveznice s budućom brzom 
cestom čija će gradnja početi 2021./2022. 
Međutim, treba znati i to da za moderni-
zaciju cesta Grad ne dobiva ni lipe prihoda 
ni od registracije ni od goriva (što je način 
financiranja državnih i županijskih cesta) 
već je u tome prepušten sam sebi, odnosno 
sve moramo financirati vlastitim poreznim 
prihodima – podsjetio je gradonačelnik.

-Slijedom novog Zakona o financiranju 
jL(R)S, u 20018. očekujemo rast prihoda 
u proračunu. Da toga nema, mi sigurno 
danas o ovoj temi ne bismo razgovarali – 
zaključio je Batinić.

U nastavku sastanka gospodarstve-
nici su informirani o projektu ultrabrzog 
Interneta i o natječajima ministarstava, a 
pozvani su da po subvencioniranoj cijeni 
koriste usluge Projektnog ureda Grada 
Ivanca za EU fondove.(ljr)

Sva sredstva od povećanja komunalne 
naknade u modernizaciju cesta do 2032.

iz gradskog života iz gradskog života
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U ponedjeljak, 27. stude-
nog, održana je šesta sjednica 
Gradskog vijeća Ivanca. U ovo-
me izvješću donosimo najvaž-
nije naglaske sa sjednice koja je 
trajala dva i pol sata. Većinom 
glasova vijećnika vladajuće po-
zicije HNS-a, HSU-a i HSS-a kao 
i troje vijećnika HDZ-a, (jedan 
HDZ-ov vijećnik bio je suzdržan, 
dok se SDP izuzeo iz glasovanja) 
donijeta je nova Odluka o visi-
ni komunalne naknade. Njome 
će se od 1. siječnja 2018. godine  
vrijednost boda za njen izračun s 
dosadašnjih 0,40 kn/m2 korisne 
površine stambenog prostora u 
prvoj zoni povećati na 0,46 kn/
m2, što znači povećanje od 15%. 

Razloge predloženog pove-
ćanja obrazložio je gradonačel-
nik Milorad Batinić:

- Novom odlukom komunalna 
naknada raste u visini 6 lipa po 
m2. Sredstva skupljena od po-
većanja usmjeravat će se strogo 
namjenski, isključivo za moderni-
zaciju nerazvrstanih cesta na ci-
jelom gradskom području u idućih 
15 godina, od 2018. do 2032.  Time 
se ujedno uvodi pravedniji model 
sufinanciranja cesta od onog koji 
je dosad bio na snazi. Poznato je 
da su mnogi građani dosad odbi-
jali ili izbjegavali sufinanciranje, a 
ceste su koristili i „habali“ ih kao i 
svi drugi.  Ovakav model osigurat 
će da ubuduće svi građani snose 
teret modernizacije cesta – ka-
zao je Batinić. Ovim povećanjem 
godišnje će se skupiti dodatnih 
400.000 do 450.000 kuna koje će 
se, uz ostala sredstva, direktno 
usmjeravati u asfaltiranje cesta i 
gradskih ulica. 

Sve će ceste doći na red
 -Znamo da je i najmanje po-

većanje cijena nepopularan po-
tez. Međutim, predlažem da ga 
prihvatimo ne samo zato što je 
pravedniji od dosadašnjeg, već i 
zato što je to dugoročno održiv 
projekt koji će omogućiti da se u 
idućih 15 godina osigura asfalti-
ranje novih i održavanje svih ce-
sta na području grada Ivanca. U 
tom razdoblju sve ceste će doći 
na red – obrazložio je gradona-
čelnik i rekao da će takva odluka 
Gradskog vijeća tijekom idućih 
15 godina biti obvezujuća za sve 
buduće gradonačelnike i gradska 
vijeća. Naglasio je također da nije 
riječ o povećanju koje bi ekstre-
mno opteretilo budžet građana.

Izračun pokazuje da će ko-
munalna naknada za stambeni 
prostor od 100 m2 od 1. siječnja 
2018. mjesečno poskupjeti za 6 

kuna u 1. zoni, 5 kuna u drugoj i 4 
kune u 3. zoni.

Daniel Vlaisavljević (SDP) izja-
vio je da vijećnici SDP-a za takvu 
odluku neće glasovati i zbog do-
hodovnog stanja proračuna, ali i 
zato što će ona dodatno optere-
titi građane. Zdenko Đula (HDZ) 
ocijenio je da s donošenjem takve 
odluke treba pričekati godinu 
dana kako bi se vidjeli efekti no-
vog Zakona o financiranju jL(R)
S-a koji bi Gradu Ivancu trebao 
donijeti rast proračuna od oko 8,7 
milijuna kuna. Izrazio je i mišlje-
nje da građani nisu bili dovoljno 
obaviješteni o apsolutnim iznosi-
ma povećanja naknade, a mjesni 
odbori o svim aspektima vezanim 
uz povećanje proračuna.

M. Grudiček (HDZ): Po-
zdravljam inicijativu!
Gradonačelnik je izrazio čuđe-

nje iznesenim stavovima te pod-

sjetio da se o svim spomenutim 
temama razgovaralo na među-
stranačkom vijeću, kome su prisu-
stvovali vijećnici i predsjednici svih 
stranaka i kada je bilo dogovoreno 
da se navedene odluke podrže.

- Usto, i sva vijeća MO-a pi-
smeno su se očitovala o ova-
kvom modelu. Od ukupno 30 
mjesnih odbora, jedino su MO-i 
jerovec Gornji i Donji bili protiv, 
dok se Ivanečko Naselje nije pre-
cizno očitovalo. Svi drugi MO-i 
prijedlog su prihvatili jer građani 
znaju da ovako prikupljena sred-
stva neće ići u potrošnju nego u 
investicije – izjavio je Batinić. 

Upozorio je da se povećanje 
odnosi samo na komunalnu na-
knadu (koja je gradski prihod) i 
da se neće odraziti na vodnu na-
knadu (koju Grad temeljem za-
konskih obveza mora prikupljati 
za Hrvatske vode).

Ovakav model pozdravio je i 

vijećnik HDZ-a Miljenko Grudiček 
te istaknuo te kazao da je ugod-
no iznenađen što Grad prekida s 
praksom dosadašnjeg zaključi-
vanja ugovora za sufinanciranje 
cesta koju je nazvao agonijom i 
mukom s aspekta osobe koja s 
time ima iskustva kao dugogodiš-
nji predsjednik mjesnog odbora. 

   
Novac od povećanja 
– isključivo u ceste
Nakon donošenja odluke o 

povećanju komunalne naknade, 
potom je, s 13 glasova vijećnika 
vladajuće pozicije i HDZ-a, do-
nesena i dopuna Odluke o komu-
nalnoj naknadi. Njome je odre-

GRADSKO VIJEćE Od 1. siječnja 2018. godine komunalna naknada raste 15 posto  

Miljenko Grudiček (HDZ): Bio sam jedan od inicijatora izgrad-
nje autobusnog stajališta u MO Lovrečan. Pokušali smo opet pri-
je godinu ili dvije, ali smo od ŽUC-a odbijeni uz obrazloženje da 
je riječ o mjestu neprikladnom za nadstrešnice, iako je ŽUC svo-
jedobno sam izgradio ugibalište. jesu li gradske službe poduzele 
nešto da nađu neku novu lokaciju i kad će se konačno to riješiti?

Stanko Rožman, pročelnik: U Lovrečanu smo htjeli postaviti 
nadstrešnicu na postojeće ugibalište koje je, navodno, izgradio 
sam ŽUC. Tamo je nekad bio i znak za autobusno stajalište, ali ga 
je ŽUC maknuo. Stav je ŽUC-a da stajalište ne udovoljava stan-
dardima tako da onda nismo dobili ni dozvolu da bilo što radimo. 

M. Batinić: Imamo sličan problem na svim županijskim cesta-

ma, prvenstveno u Horvatskom i Ribić Bregu, gdje ljudi nisu voljni 
niti prodati, a niti ustupiti zemljište za ugibalište. Uzima se 55 - 60 
m u dužinu, u dubini 6-7 metara, to je dosta velika površina. Nada-
lje, Županija je ukinula kupnju autobusnih nadstrešnica. Mi smo to 
prije rješavali u suradnji sa Županijom, ali toga više nema pa ćemo 
sredstva za to morati osigurati u proračunu. Generalno imamo 
problem pomalo rigidnog stava policije koja ne dozvoljava da se 
horizontalnom signalizacijom obilježe autobusna stajališta. Čudno 
je što je to isto prihvatljivo npr. u Zagrebu i u zemljama EU. Takav 
stav mi je neprihvatljiv, očito ćemo morati pokušati to stanje ra-
ščistiti s višim instancama. Da se dopusti takav pristup, već bismo 
imali riješena sva autobusna stajališta svugdje gdje je to potrebno.

Dalibor Patekar (SDP): Koja su defici-
tarna zanimanja na području grada Ivan-
ca? Što Grad čini sada, a što planira činiti 
u budućnosti po tom pitanju?

Lidija Kozina, dogradonačelnica: Sred-
nja škola u suradnji s HZZ-om i Gradom već 
nekoliko godina održava sastanke s lokalnim 
poduzetnicima i od njih dobiva informacije o 
kadrovima potrebnim privredi. Na prvom 
mjestu deficitarnih zanimanja su strojo-
bravari, CNC operateri, tokari i sl. Nije jed-
nostavno uvoditi nove obrazovne programe 
na lokalnom području i to zbog postojeće 
mreže škola i potrebe osiguravanja svih 
propisanih uvjeta. Ključan je interes uče-
nika i roditelja za upis u pojedina područja.

Marina Držaić, pročelnica: Kod raspi-
sivanja natječaja za dodjelu stipendija koje 
se odnose samo na VSS, HZZ nam dostav-
lja podatke o deficitarnim zanimanjima 
prema kojima se ravna Povjerenstvo za sti-
pendije. Ove godine deficitarni su dipl. mag. 
elektrotehnike, farmacije, strojarstva, gra-
đevinarstvo, matematika, fizika te liječnici.

Domagoj Sever (SDP): Sukladno planu 
modernizacije cesta i asfaltiranju Gajeve i 
Šabanove koja je u planu za 2018., pred-
lažem da se razmisli o tome da se od ra-
skrižja Gajeve i Šabanove prema vrtiću do 
zamišljenog spoja prema Preradovićevoj 
izgradi jednosmjerna ulica. Razlog tome 
su gužve u jutarnjim satima u Šabanovoj 
i na raskrižju Gajeva-Šabanova.

M. Batinić: Na tom mjestu nije u planu 
izgradnja spoja, ni u prostorno-planskim 
dokumentima. Teško je to zatvoriti, kako 
će onda stanari dolaziti, morat će kružiti. 
Predlažem da prijedlog dostavite Uprav-
nom odjelu za komunalne poslove, da se 
vidi u kojem bi se dijelu trebala mijenjati 
prostorno planska dokumentacija.

Zdenko Đuras (HDZ): U kojoj fazi je 
izgradnja natkrivenoga autobusnog sta-
jališta u Seljancu?

M. Batinić: Obavljen je razgovor s vla-
snikom nekretnine na kojoj sada stoji au-
tobus i u planu je da se idućih dana s njim 
pokuša definirati otkup zemljišta i da se 
tamo izgradi stajalište. 

Zdenko Đula (HDZ): Hoće li se nastaviti 
arheološka istraživanja na lokalitetu Sta-
rog grada? Predlažem da zadužite Projektni 
ured da nađe modele financiranja nastavka 
istraživanja i uređenja arheološkog parka. 

M. Batinić: Što se tiče Grada Ivanca, 
arheološka istraživanja su završena i to je 
usuglašeno i s arheolozima. Prema idejnom 
rješenju, na tom mjestu uredit će se arhe-
ološki park. Dosad to nismo mogli učiniti 
zbog nedostatnih financijskih sredstava i 
nemogućnosti kandidiranja na neke od 
natječaja na kojima bismo mogli ostvariti 
sredstva. Projektnom uredu ne treba nika-
kav nalog jer je upoznat sa svim gradskim 
projektima i promptno prati sve natječaje na 
koje bismo mogli aplicirati takve projekte. 

Ljubica Friščić (HSU): je li poznat da-
tum podjele božićnih darova za naše naj-
starije građane i zna li se koliko je građa-
na njome obuhvaćeno?

M. Držaić: Podjela darova bit će 12. pro-
sinca u 17 sati u restoranu KTC-a, a pozvano 
je 876 osoba. Pozivnice su poslane poštom 
i nadamo se da će ih svi dobiti na vrijeme.

Miljenko Grudiček (HDZ): Na prošloj 
sjednici sam kazao da sam sretan što 
sam dobio pozitivni odgovor vezan uz 
sređivanje zemljišnih knjiga, zaista me 
ugodno iznenadila brzina odgovora. Me-

đutim, jednostavno sam previdio onaj dio 
gdje piše „niste u planu“. S obzirom na na-
putak Državnog zavoda iz kojeg je vidljivo 
što bi trebali poduzeti jLS-ovi, hoće li se 
nešto pokrenuti po pitanju sređivanja ze-
mljišnih knjiga na našem području?

M. Batinić: Bez obzira na to što u odgo-
voru piše da nismo u planu, sređivanje z.k. 
nam je apsolutni interes, pogotovo što se 
zbog nesređenih knjiga dnevno susrećemo 
s velikim teškoćama. U taj proces ćemo ući 
shodno financijskim mogućnostima pro-
računa. Poslat ćemo upit mjerodavnima.

Danica Prašnjak (HNS): Prosljeđujem 
zamolbu mještana prigradskih, gusto 
naseljenih ulica da se zbog povećanja 
sigurnosti sudionika u prometu postave 
znakovi ograničenja brzine kretanja vozi-
la 30 ili 40 km. U ulicama mahom nema 
nogostupa, a zbog brze vožnje ugrožena 
su ponajviše djeca i starije osobe. 

M. Batinić: Grad je taj koji uređuje 
promet i možemo dati takav prijedlog, ali 
suglasnost daje Policijska uprava. U ime 
MO-a napišite koje su to ulice kako bismo 
poslali dopise nadležnim tijelima za ogra-
ničenje brzine na manje od 50 km.

Josip Grđan (HNS): Privatna kuća kod 
mosta na ŽC u Lukavcu redovito je po-
plavljena za vrijeme jakih kiša. Problem je 
potrebno riješiti što prije.

M. Batinić: Radi se o mostu na ŽC, a pro-
blem nastaje zbog toga što praktički pod 
kutom od 90 stupnjeva prolazi prometnicu 
i tu nastaje začepljenje. još prije 2016. ŽUC-u 
smo pisali i upozorili da bi most trebalo pro-
širiti, povećati promjer. ŽUC-u smo dopise 
slali i lani i ove godine, kada je također plavi-
lo, da ih stavi u plan i pokuša riješiti. Isti pro-
blem je i na državnoj cesti ispod Poje. Nadam 
se da će se ŽUC odazvati našim zamolbama.

Prije negoli je gradonačelnik M. Batinić 
sve odluke koje se odnose na povećanje ko-
munalne naknade i višegodišnje programe 
modernizacije cesta i groblja uputio u proce-
duru donošenja Gradskom vijeću, o njima je 
prethodno provedena najšira javna raspra-
va. O tome je najprije priređena javna pre-
zentacija za građane (o čemu smo izvijestili 
u prošlom broju Ivanečkih novina), a potom 
je, 30. listopada, održan i sastanak s pred-

sjednicima i članovima vijeća svih mjesnih 
odbora na području grada Ivanca.  

-Sve prijedloge koji se odnose na uvo-
đenje novog modela kao i prateće moder-
nizacijske programe u proceduru donošenja 
Gradskom vijeću ne želim poslati, a da o nje-
mu prethodno ne dobijem jasan stav vijeća 
mjesnih odbora. Za mene će mišljenje gra-
đana biti obvezujuće – kazao je Batinić. 

Tema je izazvala velika interes pa su se u 

raspravu uključili predsjednici mjesnih od-
bora Margečan, Horvatsko, Radovan, Lančić 
– Knapić, Lukavec, Salinovec, jerovec, Selja-
nec, Ivanec II, Gačice, Stažnjevec i drugi. 

Pozivu Grada da dostave stav i mišljenje 
o novom modelu financiranja modernizaci-
je NC-a odazvali su se svi mjesni odbori. Od 
ukupno 30 MO-a, 27 ih je podržalo novi mo-
del, jerovec Gornji i Donji nisu ga prihvatili, a 
Ivanečko Naselje nije jasno izreklo svoj stav.

plan uređenja groblja do 2022.
U raspravi o Planu uređenja groblja, Milena Golubić (HDZ) 

pitala je o mogućnosti uređenja prostora za polaganje urni. 
Rečeno je da će se takav prostor urediti prilikom proširenja 
novog groblja za koje je zemljište otkupljeno, a radovi bi treba-
li početi 2019. Gradonačelnik je odgovorio i na pitanje Z. Đule o 
tome postoji li inicijativa da Grad Ivanec sufinancira uređenje 
groblja u Kamenici u suradnji s Gradom Lepoglavom. 

-Ne samo da postoji inicijativa, već nam je to i dugogodišnja 
praksa. Svaku aktivnost koja se odnosi na uređenje kamenič-
kog groblja u određenom omjeru sufinancira Grad Ivanec i to 
je praksa koju poštujemo s obzirom na to da se na tom groblju 
ukapaju i pokojnici iz ivanečkih naselja – izjavio je gradonačelnik.

Plan uređenja groblja na području grada Ivanca od 2018. 
do 2022. godine donijet je većinom glasova vijećnika vladajuće 
pozicije i HDZ-a. (ljr) ˝ Novim modelom 

osigurat će se da ubuduće 
svi građani snose teret 
modernizacije cesta i ulica

Vijećnici SDp-a 
izuzeli se od 
glasovanja

Vijećnici SDP-a izuzeli 
su se iz glasovanja o svim 
točkama dnevnog reda koje 
su tematski bile vezane uz 
komunalnu naknadu te pro-
grame modernizacije neraz-
vrstanih cesta i groblja. 

Takav stav zauzeli su od 
samog početka sjednice, 
kada je SDP-ov vijećnik Da-
libor Patekar zatražio da se 
s dnevnog reda skinu sve 
spomenute točke uz obra-
zloženje da o njima nije u 
propisanim zakonskim ro-
kovima provedeno savjeto-
vanje sa zainteresiranom 
javnošću. Većina vijećnika 
to nije prihvatila pa su u na-
stavku sjednice odrađene sve 
točke dnevnog reda.

AKtuALNI SAt 

pROMEtNA 
SIGNALIZACIJA Zašto u Zagrebu i Eu može, a u Ivancu ne može?
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O novom modelu financiranja modernizacije cesta provedena je široka javna rasprava 

Sastanak s predstavnicima svih 30 mjesnih odbora 

đeno da će prihodi koji se skupe 
povećanjem od 15% u svakoj 
kalendarskoj godini biti namije-
njeni isključivo za modernizaciju 
NC-a na cijelom području grada 
Ivanca i da će se tretirati kao 
oblik sufinanciranja građana. 

Dionice koje će se u određe-
noj kalendarskoj godini moder-
nizirati utvrdit će se godišnjim 
programom gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastruk-
ture. Nadalje, istaknuto je da će 
prednost imati modernizacija 
cesta u zonama stanovanja i 
onih u kojima posluju gospodar-
ski subjekti, dok su dionice pre-
ma klijetima u drugom planu. 

Odluka o Programu moder-
nizacije nerazvrstanih cesta na 
području grada Ivanca od 2018. 
do 2032. kao i Program moder-
nizacije NC-a od 2018. do 2022. 
godine donijeti su većinom gla-
sova vijećnika vladajuće pozicije. 
U nastavku sjednice donesena je 
i Odluka o objavi javnog poziva 
za isticanje kandidature za izbor 
članova Savjeta mladih.(ljr)

Na sastanku s predsjednicima i 
predstavnicima svih mjesnih odbora  
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Do lipnja 2018. godi-
ne će Hrvatski šumarski 
institut u jastrebarskom 
za Grad Ivanec izradi-
ti projekt rekonstrukcije 
glavnog gradskog parka, 
Malog parka te zelenih 
zona u Arnoldovoj i Kumi-
čićevoj ulici u Ivancu. 

Projekt će sadržavati 
snimke zdravstvenog 
stanja drveća s popi-
som svih stabala kojima 
zbog starosti ili zaraze 
štetnicima nema spa-
sa pa moraju biti uklo-
njena, zatim, rješenje 
krajobraznog uređenja 
te studiju s definiranim 
vrstama stabala koja 
će se, u odgovarajućem 
omjeru s ukrasnim gr-
mljem, saditi na precizno 
određenim lokacijama. 

Takav projekt 
Šumarskog instituta, kao 
krovne stručne institucije 
u Hrvatskoj, bit će temelj 
za osiguranje potrebnih 
sredstava u gradskom 
proračunu radi opsežne 
rekonstrukcije spome-
nutih površina koja će se 
izvesti 2019. godine. 

To su glavni naglasci 
sa sastanka koji je grado-
načelnik Milorad Batinić 
sa suradnicima – pročelnikom za komu-
nalne poslove Stankom Rožmanom i vo-
diteljicom Odsjeka za komunalne poslove 
jelenom Cuković, u četvrtak, 2. studenog, 
održao s mr. sc. Miljenkom Županićem, 
voditeljem istraživačkih centara, i dipl. 
ing. Ivicom Čehulićem, voditeljem Odjela 
rasadničke proizvodnje u Hrvatskom šu-
marskom institutu u jastrebarskom. 

Sastanak je sazvao gradonačelnik 
kako bi otvorio temu uređenja ivanečkih 
parkova,  prvenstveno glavnog parka, koji 
je u ovogodišnjim olujama pretrpio velike 
štete. 

-Nevrijeme s jakim 
vjetrom srušilo je dio 
starih stabala, a druga je 
teško oštetio. Pritom se 
pokazalo da su srušena 
stabla bila bolesna, bilo 
zbog toga što su došla 
do kraja svog biološ-
kog vijeka, ili zato što ih 
je, zbog zaraze crvom 
potkornjakom, zahva-
tila centralna trulež. 
Potrebna je rekonstruk-
cija parka sa sadnjom 
vrsta koja će najbolje 
odgovarati klimatskim i 
pedološkim specifično-
stima ovoga kraja – ista-
knuo je gradonačelnik.

Osvrćući se na dosad 
istaknute želje građana 
da se u parku ponovno 
zasade vrste koje je tu, u 
sklopu nekadašnjeg povi-
jesnog engleskog perivo-
ja, zasadio Božidar Kuku-
ljević Sakcinski, Županić 
je upozorio da se neke 
vrste, tada uobičajene, 
danas više ne preporu-
čuju i to zbog klimatskih 
promjena i novih vrsta 
štetnika. To se odnosi pr-
venstveno na divlji kesten 
i četinjače, kojima ovdaš-
nja klima ne odgovara. 

Uz odabir primjere-
nih vrsta, dogovoreno je da će se prili-
kom izrade projekta poštivati i zahtjevi 
Grada Ivanca koji se odnose na uređenje 
rasvjete uz glavne staze, postavljanje 
novih klupa i druge urbane opreme.  S 
projektom rekonstrukcije parkova građa-
ni će biti na vrijeme upoznati i to putem 
javne prezentacije. Kako bi ih se što više 
senzibiliziralo za temu uređenja zelenih 
površina u svome gradu, bit će otvore-
na i javna rasprava u kojoj će moći izni-
jeti primjedbe i vlastite prijedloge hor-
tikulturnog uređenja parkova i zelenih 
zona u Arnoldovoj i Kumičićevoj ulici.(ljr)

Grad Ivanec naručio je čišćenje dvaju zapuštenih i zamuljenih kanala, Mačkovca u 
Ivancu i jarka u Salinovcu. Riječ je o kanalima u nadležnosti Hrvatskih voda, ali kako nji-
hovo čišćenje nije bilo u njihovim skorim planovima, intervenirao je Grad Ivanec. Pošto 
je riječ o problematičnim kanalima koji dugo godina nisu održavani, a da se za obilnijih 
kiša voda iz njih izlijevala i poplavljivala okolne površine, Grad je njihovo čišćenje (na-
kon dobivene dozvole Hrvatskih voda) povjerio Iskopu MS iz Vuglovca.  Radovi su izve-
deni na 100 metara kanala Mačkovca i 160 metara jarka, a ukupno su stajali 24.400 
kuna. Sredstva su osigurana u gradskom Programu održavanja infrastrukture.(ljr)

Peta sjednica Gradskog vijeća Ivanca 
u srijedu je, 8. studenog, protekla u rad-
noj i konstruktivnoj atmosferi. Većina to-
čaka na dnevnom redu bila su izvješća o 
lanjskom poslovanju trgovačkih društava 
čiji je osnivač Grad Ivanec, odnosno  onih 
u kojima je Grad dioničar ili u njima ima 
vlasničke udjele. Tako su jednoglasno pri-
hvaćena financijska izvješća o poslovanju 
Varkoma i Čistoće iz Varaždina te Ivkoma 
i Ivkom – Voda, dok je izvješće Poslovne 
zone Ivanec podržala većina, uz suzdrža-
ne glasove vijećnika SDP-a. 

Više rasprave bilo je o Statutu Muzeja 
planinarstva (budući da muzej ima svoj 
osnivački akt i upisan je u registar muze-
ja RH, ustanova mora imati i svoj statut) 
na koji suglasnost treba dati Gradsko vi-
jeće. No, kako je Klub vijećnika SDP-a dao 
nekoliko pismenih primjedbi na Statut, 
a i vijećnici HDZ-a također su istaknu-
li da je tekst mjestimično neusklađen 
te da je sporna odredba o imenovanju 
ravnatelja muzeja, dogovoreno je da se 
Statut povuče iz procedure, da se proči-
sti i uskladi te ponovno vijećnicima pre-
doči na jednoj od idućih sjednica Vijeća.

Superbrzi Internet do svake kuće 
Najveći interes vijećnika izazvala je in-

formacija o projektu ultrabrzog Interneta 
kojim bi se obuhvatilo cijelo administra-
tivno područje grada Ivanca s ciljem do-

vođenja gigabajtne konekcije u svaki dom 
i zgradu, uz primjenu potpuno nove teh-
nologije na bazi tzv. milimetarskih radio 
sustava. Riječ je o kompaktnim sustavima 
koji rade u frekvencijskom pojasu od 70 
do 80 GHz i koji podržavaju široke kana-
le i vrlo visoke kapacitete prijenosa, sve 
do 40+40 Gbit/s. Za ovakvu tehnologiju 
nije potrebno graditi novu infrastrukturu. 
Brzine koje se nude iznose do 1 Gbit/s za 
poslovne korisnike, dok bi fizičke osobe 
imale brzinu od oko 200 Mbit/s. 

Poznato je da na ivanečkom području 
trenutačne brzine nisu zadovoljavajuće. 
Dok u užem centru Ivanca postoji moguć-
nost priključenja na optičku mrežu brzine 
oko 30 do 100 Mbit/s, sva ostala naselja 
su na brzinama od 2 do 10 Mbit/s. 

S obzirom na to da projekt razvoja ši-
rokopojasnog Interneta koji vodi Županija 
ne napreduje očekivanom dinamikom i 
ocjena je da od toga u skorije vrijeme neće 
biti ništa, Grad Ivanec u ovom projektu vidi 
velik potencijal, to više što bi se njime po-
krilo cijelo gradsko područje, uključujući i 
sva kućanstva u ruralnim dijelovima, a za 
koje nije izgledan komercijalni interes po-
stojećih operatera.

Cijena priključka za građane (za brzine 
do 200 Mbit/s) bile bi bruto 99 kuna mje-
sečno, bez ikakvih ograničenja u količini 
podataka (pravi flat rate) uz napomenu 
da su posebnost ovog projekta iste brzi-

ne i slanja i primanja podataka, za razliku 
od postojećeg stanja gdje su brzine slanja 
daleko niže od brzine primanja (downloa-
da). Ovaj projekt je Gradu Ivancu (kroz LAG 
Sjeverozapad) ponuđen od strane jedne 
irske tvrtke, uz razmjerno nisko financira-
nje od 199.000 kuna s PDV-om. 

Najprije izvedba, a onda plaćanje
U raspravi su, međutim, istaknute i 

određene dvojbe, u smislu da je riječ o 
tvrtki osnovanoj u Irskoj o čijim se refe-
rencama malo zna te da se radi o sjajnom 
high tech projektu, ali koji stoji neočekiva-
no malo novca.

Imajući u vidu izražene rezerve, reče-
no je da će Grad Ivanec sa spomenutom 
tvrtkom potpisati Sporazum o suradnji 
na realizaciji ovoga projekta, ali da ona od 
strane Grada neće rezultirati nikakvim ma-
terijalnim ni financijskim obvezama, odno-
sno temeljit će se na bona fide dogovoru 
(u dobroj vjeri) i stvarnim mogućnostima 
potpisnika sporazuma. To znači da će Grad 
Ivanec zatražiti da tvrtka najprije osposobi 
sustav i osigura isporuku usluge do potro-
šača, a tek nakon toga bi Grad imao opciju 
otkupa cjelokupne idejno – izvedbene do-
kumentacije za spomenutih 199.000 kuna, 
o čemu bi se pripremio poseban ugovor. 

Sporazum je u međuvremenu potpi-
san, a projekt treba biti dovršen do počet-
ka travnja 2018. godine.(ljr)

GRADSKO VIJEćE Održana je 5. sjednica Gradskog vijeća Ivanec

Grad Ivanec u projektu ultrabrzog Interneta

pARKOVI Pripreme za uređenje parkova i zelenih zona 

Ivanečki veliki i Mali park 
u rekonstrukciju 2019. g.

Stara lipa bit 
će klonirana?

Ono što također predstoji 
zdravstveni je pregled povije-
sne stare lipe na ulazu u grad-
ski park. Razmišlja se o tome 
da se šumarskim stručnjaci-
ma povjeri posao njena klo-
niranja i uzgoja sadnica s ori-
ginalnim genetskim zapisom 
za koje bi se izdao certifikat o 
podrijetlu i koje bi se potom 
mogle prodavati kao živi iva-
nečki suvenir. Time bi povije-
sna ivanečka lipa nastavila 
živjeti i nakon što se ugasi bio-
loški život izvornog stabla.(ljr)

Očišćeni kanali Mačkovec i Jarak

 ˝ Brzine za poslovne korisnike iznosit će 1 Gbit/s, a za fizičke osobe oko 200 Mbit/s za cijenu od samo 99 kuna mjesečno; projekt će biti realiziran do proljeća 2018.

Stjepan Hudoletnjak (HNS): Neki MO-i nezadovolj-
ni su vodom, odnosno sumnjaju da je i dalje dobivaju iz 
Varkomovog sustava. Takve sumnje naročito su izražene 
među građanima Ribić Brega i Horvatskog. I neki drugi 
MO-i koje vodom snabdijeva Ivkom tvrde da je voda izgu-
bila na kvaliteti. Moguće?

M. Batinić: Nedvojbeno je da građani jerovca Gor-
njeg i Donjeg, Ribić Brega i Horvatskog te susjednih na-
selja od ove godine piju ivanečku vodu, iz sustava Šumi i 
u to ne trebaju sumnjati. Što se tiče priča o (ne)kvaliteti, 
građani trebaju znati da zbog čestih inspekcijskih kon-
trola Ivkom vodu mora klorirati što izaziva malo druk-
čiji miris. Voda je ivanečka i 
građani ne trebaju brinuti o 
tome, nema mogućnosti da 
voda iz Varkomova uđe u Iv-
komov sustav. 

Petra Antekolović, Iv-
kom: Zavod za javno zdrav-
stvo i sanitarna inspekcija 
redovito obilaze teren i kon-
troliraju vodu. Ne postoji čak 
ni tehnička mogućnost da se 
u vodoopskrbnom sustavu 
voda na bilo koji način pomiješa. 

Dalibor Patekar (SDP): Kad će početi izgradnja spoj-
ne ceste Varaždinska ulica - jezerski put, s obzirom na 
to da su rebalansom proračuna osigurana sredstva za 
otkup zemljišta i pripremne radove?

Stanko Rožman, pročelnik: Za 14.11. je sazvan prvi 
sastanak u imovinsko-pravnoj službi u cilju pokreta-
nja i započinjanja postupka izvlaštenja radi rješavanja 
imovinsko-pravnih odnosa. To je preduvjet da Grad 
može stupiti u posjed nekretnina. Istovremeno smo 
morali prilagoditi projektnu dokumentaciju za tu pro-
metnicu jer će ući u obuhvat Aglomeracije. U tijeku je 
postupak ishođenja građevinske dozvole na izmije-
njenu projektnu dokumentaciju. Ako posluži vrijeme u 
prosincu, odradit ćemo zemljane radove, što nije veliki 
problem.

Zdenko Đuras (HDZ): Postoji li mogućnost da se ope-
rativni vatrogasci oslobode plaćanja komunalne nakna-
de za nekretninu u kojoj žive?

M. Batinić: To je tema o kojoj smo raspravljali još 
2008. – 2009. Kad nekoga oslobađate plaćanja komunal-
ne naknade, onda ta sredstva morati namaknuti iz drugih 
proračunskih prihoda. I to ne bi bio tolik problem da se 
radi samo o operativnim vatrogascima. O tome je i među 
samim vatrogascima bilo različitih prijedloga, ali sami su 
rekli da ne žele raditi razliku unutar sebe, već smo pisali 
o tome. Predložili smo im da oni sami iz sredstava koja 
dobivaju iz proračuna nagrade one koji najviše borave 
na intervencijama. Rekli su da je teško i da je to osjetljiva 

tema, pošto se rad u DVD-ima zasniva na dragovoljnosti. 
Bilo je i inicijativa da se operativni vatrogasci oslobode 
plaćanja parkiranja, ali tada se postavilo pitanje što s 
ostalim skupinama – braniteljima, dobrovoljnim davate-
ljima krvi, invalidima? Na kraju je ispalo da bismo preko 
35% domaćinstava trebali osloboditi plaćanja komunal-
ne naknade. Vjerujem da je vaša nakana bila pozitivna, 
u dobroj namjeri, kao podrška i zahvala vatrogastvu, ali 
bojim se da bismo preferiranjem jednih diskriminirali 
druge građane. Usto, nisam siguran da li će se u perspek-
tivi zadržati komunalna naknada.

Zdenko Đula (HDZ): Pitanje se odnosi na reciklažno 
dvorište građevinskog otpada u jerovcu za koje je u tijeku 
izdavanje dokumentacije za gradnju. Da li je u postupku 
izdavanje posebnih uvjeta ŽUC-a koji se odnose na pri-
stup deponiju putem glavne ŽC kroz jerovec i onda od-
vojkom lokalne ceste prema deponiju? Ta cesta nema ni 
širinu niti adekvatni polumjer skretanja na LC i nije pred-
viđena za promet ogromnim kamionima. 

M. Batinić: Kada će se krenuti s ishođenjem građe-
vinske dozvole, suglasnost će biti zatražena i od ŽUC-a. 
Točno je, cesta je uska i na određenim zavojima trebalo bi 
je korigirati, a u dijelu naselja izgraditi nogostup radi si-
gurnosti prometa. Ne samo radi reciklažnog dvorišta, već 
i zbog svakodnevnog prometovanja kamiona koji dovoze 
komunalni otpad. Radi se o ŽC i iako nije u našoj nadlež-
nosti, nastojat ćemo da bude u prioritetu.

S. Rožman: Izgradnju reciklažnog dvorišta Grad je 
povjerio Ivkomu i on vodi taj postupak. U postupku is-
hođenja građevinske dozvole utvrđuju se uvjeti od svih 
subjekata koji ih moraju dati, a jedan od njih je ŽUC. Ako 

će u uvjetima navesti da 
to nije u redu zbog stanja 
ceste, investitor će to mo-
rati poštivati. Napišu li da 
je to  zadovoljavajuće, mi 
ćemo to uvažiti. ŽUC je taj 
koji će to odrediti. 

Milena Golubić (HDZ): 
Upućujem apel rodite-
lja djece koja stanuju u 
zgradama u Nazorovoj i 
Šabanovoj ulici da se obi-

lježi pješački prijelaz na cesti kod škole (od puteljka od 
garaža prema ulazu u dvorište škole), gdje je promet gust.

M. Batinić: O ovome ćemo zatražiti mišljenje promet-
nih stručnjaka, ali mislim da nema razloga da se tu ne 
uredi horizontalna i vertikalna signalizacija.

Ljubica Friščić (HSU): Može li se sagraditi javni WC u 
Ivancu? Ivanec se razvija, dolazi sve više ljudi i to postaje 
problem.

M. Batinić: Nekad je u Ivancu bio javni WC. Dva-tri 
dana nakon obnove devastiran je u cijelosti, a kasnije je 
srušen. Izgradnja ne bi bila problem, ali ostalo da. Pro-
stor mora biti dostupan i otvoren 24 sata. Održavanje 
bi se moralo povjeriti Ivkomu, što za sobom vuče zapo-
šljavanje barem tri osobe i pitanje njihovih plaća, kao i 
troškova održavanja i popravaka. Problemi su objektivni, 
postavlja se pitanje održivosti.

Z. Đula: Postoje samočisteći WC-i. Instaliraju se i 
nema potrebe za zapošljavanjem ljudi, može se izvidjeti 
koliko bi koštala ugradnja takvog WC-a na nekoj površini.

Radovi na Matišićevom bajeru
Daniel Vlaisavljević (SDP): Kad će se krenuti s gradnjom igrališta u MO Lančić -  Knapić? 
M. Batinić: Ove godine su u planu pripremni radovi na dijelu na kome je predviđena iz-

gradnja malonogometnog igrališta. Preporuka je struke da se zemljani radovi naprave ove 
godine i da se nakon toga teren ostavi da se slegne kako kasnije ne bi došlo do pucanja as-
falta. Natječaj je raspisan, a radovi će početi odmah nakon provedene javne nabave. U kon-
zultacijama smo i s ŠRD-om Ivanec koji preporučuje izmuljivanje Matišićevog bajera kako 
bi se utvrdila i proširila obala te otvorila mogućnost uređenja šetnica i popratnih sadržaja 
za koje su interes na savjetovanju izrazili članovi DŠR-a i građani. Ukoliko bude mogućno-
sti, nastojat ćemo to odraditi 2018. u suradnji s Hrvatskim vodama koje jedine raspolažu 
odgovarajućom mehanizacijom, a sama izgradnja igrališta krenula bi 2019. Sve aktivnosti 
koje bi sami mogli odraditi MO i DŠR Lančić – Knapić Grad će pratiti nabavkom materijala.

Što s naseljima izvan Aglomeracije?
Miljenko Grudiček (HDZ): Mještani Lovrečana pitaju što je, po pitanju kanalizacije, 

s mjestima koja su ostala izvan obuhvata Aglomeracije? S istočne strane imamo kroz 
cijelo mjesto uređenu odvodnju oborinskih voda s ceste, međutim u nju se slijevaju i 
otpadne vode iz septičkih jama. Postoji li mogućnosti da se i mi uključimo u taj projekt?

M. Batinić: Ivkom je dobio zadaću da do ožujka 2018. izradi i ponudi tehnička rješenja za 
sve MO-e i naselja koja nisu ušla u obuhvat Aglomeracije. Cilj nam je dobiti rješenja temeljem 
kojih bi Ivkom mogao pripremiti (a isto bi bilo sugerirano i Varkomu) projekte i kandidirati ih na 
natječaje za EU sredstva, na način kao što je to učinjeno za Bedenec. Dakle, nismo zaboravili 
na naselja izvan Aglomeracije, nakon izrade tehničkih rješenja napravit ćemo prezentaciju 
da ljudi vide što mogu očekivati. Što se tiče Radovana, Lovrečana i Škriljevca, projektanti će 
težiti da se problem riješi gravitacijski. Postoji strategija izgradnje kanalizacije stara nekoli-
ko godina, ali pošto je u međuvremenu došlo do određenih promjena u tehnologiji i načinu 
gradnje, pričekajmo da nam Ivkom ponudi tehnička rješenja sukladna novim trendovima.
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Radovi na Matišićevom bajeru (igralište) počet će odmah nakon što 
završi postupak javne nabave

Dopuste li vremenske prilike, prvi radovi na spojnoj cesti Varaždinska – 
Jezerski put bit će izvedeni još ovog mjeseca
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Uz pošalice i spelancije te 
vinske molitve koje su predvo-
dili ceremonijal majstori Marijan 
Gotal i Krešimir Friščić, u prepu-
nom ivanečkom Ribičkom domu 
u petak su, 10. studenog, članovi 
ivanečke Udruge vinogradara i 
vinara obilježili Martinje. Da će 
raspoloženje biti na visini dalo 
se naslutiti odmah na počet-
ku, kada su se pokraj svečanog 
stola na kome je stajala puna 
bačvica pojavila ne jedan, nego 
dva vinska biškupa. 

Nakon što su nazočne uvjerili 
da (još) ne vide duplo, biškupi su, 
zajedno s miništrantom Vinkom 
Putarekom, počeli s vinskim moli-
tvama i s uvjeravanjem tvrdogla-
vog i obijesnog mošteka da se ko-
načno krsti i oslobodi „muh i kabilic“.

Uz viceve, šaljive komentare, 
puno smijeha i dobrog raspolo-
ženja, u ceremoniju su se uklju-
čili i svi nazočni pa je moštek na 
kraju kapitulirao – „pokršten“ 
je i pretvoren u mlado vino. Kr-
štenje se odvijalo u narodskom 
duhu, po starinskim štatutima i 
regulama, uz odavanje počasti 
„dragoj jagodici“ i „močnoj punoj 
kupici“ koja krijepi i hrabri. 

U obješenjačkom tonu iskri-
tizirani su i krčmari šteri neće 
svoje vino piti, pretaču ostajnke 
i ne daju na veresiju. U vinskoj 
je molitvi zapravo sadržana 
narodna mudrost i iskarikirana 
loša praksa, a sve to na ljudima 
zabavan i duhovit način.

Svoj obol ceremoniji koja je 
završila prvom zdravicom mla-
dome vinu, dali su i muzikaši 
koji se nisu štedjeli. Veselica je 
nastavljena uz glazbu i bogat 
martinjski stol s finim kolačima 
svake vrste koje su ispekle iva-
nečke domaćice, a sve to bilo je 
praćeno s najboljim mladim vi-
nima koje su članovi Peharčeka 
donijeli „na probu“. 

I stoga i ne čudi da su još 
dugo u noć iz Ribičkog doma 
odjekivali tonovi pjesama Došel 
je, došel  sveti Martin, Išel bu-
dem v kleticu, Oj, draga kaplji-
ca…(ljr)

Misom koju su u čast sv. Mar-
tina služili ivanečki župnik vlč. 
Zoran Gložinić i župnik u Resniku 
vlč. Marijan Piskač (inače rodom 
iz Gačica), u petak je, 10. stude-
nog, na Šatornjak bregu počela 
proslava Martinja. Kod kapeli-
ce koju su na tom vinorodnom 
brdu sagradili članovi salinoveč-
ke Udruge vinogradara i vinara 
Skrajski pajdaši te je posvetili 
zaštitniku vinograda i vina, tim 
su se povodom okupili podru-
mari iz Salinovca i šire okolice, a 
misno slavlje pjevanjem je pratio 
zbor župe sv. Marije Magdalene.

Nakon mise župnici su blago-
slovili mošt, a tom je prilikom vlč. 
Gložinić napomenuo da mu je 
drago što se u Salinovcu na pri-
mjeren način blagoslivlja cjelo-

godišnji trud težaka i mlado vino 
te se kritički osvrnuo na, kako je 
rekao, poganski način proslava 
Martinja i odnosa prema vinu, 
presvlačenju u biskupske halje i 
na razne ceremonije, smatrajući 
da se na taj način izruguju sveci 
i svećenički poziv.

Druženje članova u pravoj 
martinjskoj atmosferi potom je 
nastavljeno uz dobro iće, piće i 
glazbu u društvenim prostorima 
u staroj školi, a potrajalo je do 
svitanja.

Svi oni koji Ivanec vole sr-
cem, a koji su se u petak, 24. 
studenog, odazvali prezenta-
ciji i izložbi koju je njen autor, 
mladi ivanečki mr. arhitektu-
re Marko Friščić naslovio kao 
Prilog poznavanju strukture 
Starog grada u Ivancu, ostali 
su impresionirani. Zahvaljujući  
informatičkoj tehnologiji, pred 
njima je, u svoj svojoj ljepoti i 
monumentalnosti, poput sta-
rodrevnog mita o Feniksu koji 
se uvijek iznova rađa iz pepela, 
odjednom narastao Stari grad, 
onakav kakav je nekad izgle-
dao. Sve je bilo tu, kao da se 
rukom može dotaknuti: i branič 
kule, i zidine, balustrade, cijeli 
kaštel koji su različiti vlasnici 
kroz stoljeća gradili, dograđi-
vali, proširivali.

Stoga i ne čudi da je sam 
pogled na impozantnu gra-
đevinu, nikad dosad viđenu 
u ovakvoj projekciji, a koja je 
omogućila Ivančanima da prvi 
put vide kako je izgledao njihov 
Stari grad, ponovno pobudio 
nostalgiju i žal za zdanjem ko-
jeg odavno više nema, ali koji, i 
unatoč tome, i dalje živi u ko-
lektivnoj memorijalnoj svijesti 
kao osnova njihova identiteta 
sa svojim gradom. 

Marko je u prezentaciji oti-
šao i puno dalje. Na osnovu 
rezultata dugogodišnjih ar-
heoloških istraživanja Starog 
grada, koji su, među ostalim, 
rezultirali i otkrivanjem teme-
lja nekadašnjih građevina iz 
različitih povijesnih razdoblja, 
on je virtualno prikazao kako 
su izgledala prva zdanja u 12. 
stoljeću, kada je tu podignuta 
prva romanička kapela.

- U kasnijem razdoblju 
ispred ulaza u kapelu dozidan 
je toranj, koji je vjerojatno imao 
obrambenu ulogu. Budući da 
su pronađeni ostaci drvenih 

Vokalni ansambl Sakcinski u nedjelju je, 
19. studenog, u izuzetno teškoj konkurenciji 
jakih sastava iz Zagreba četvrti put za re-
dom pobijedio na Državnoj smotri malih vo-
kalnih sastava održanoj u Bjelovaru, gdje je 
nastupio kao pobjednik Županijske smotre 
u Varaždinu. Proglašen je najboljim hrvat-
skim ansamblom u kategoriji klasične glaz-
be pa je samim time svrstan u nacionalnog 

reprezentanta hrvatske klasične glazbe.
Novim uspjehom Sakcinski je samo do-

datno potvrdio svoju izvanserijsku kvalitetu 
pod vodstvom sjajne glazbene pedagoginje 
Nade Peček. Uspjeh zlatnih ivanečkih pje-
vačica obradovao je sve naše građane koji 
se redovito vesele svakom njihovu nastupu. 

Sastav je prošlog mjeseca sudjelovao 
i na Međunarodnom natjecanju pjevačkih 
zborova i vokalnih sastava u Zagrebu, gdje 
je osvojio prvo mjesto i srebrnu diplomu. (ljr)

u povodu Mjeseca hrvatske knjige 2017. bogat program u pŠ Salinovec Sakcinski 4. put pobjednik Smotre
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„Enciklopedijski“ dan u Gradskoj 
knjižnici Ivanec

U povodu Mjeseca hrvatske knjige, u 
PŠ Salinovec priređeno je pjesničko dru-
ženje Kolovrat riječi. Na poziv učiteljice 
Valentine Posavec Kovač, susret su or-
ganizirali ivanečki pjesnici Ljiljana Vuglač 
i Darko Foder koji promiču pjesničko stva-
ralaštvo i potiču mlađe generacije na pi-
sanje i čitanje poezije.  

U manifestaciji su sudjelovali učenici 
iz škola u Ivancu, Salinovcu, Vidovcu, Ka-
menici i Bednji, a većinom su interpretirali 

vlastite stihove. Predstavili su se i pje-
snici Ljubica Ribić iz Varaždina, Manuela 
Mikulić Banfić iz Bednje, Ivan Kušteljega 
iz Prigorca, Tibor Martan iz Mađareva, 
Zlatko Peharda iz Donjeg Ladanja te josip 
Kraš, Anica Bukovec, D. Foder i Lj. Vuglač iz 
Ivanca. Svojim nastupom susret su uljep-
šali članovi školske Dramske grupe.

U Mjesecu knjige salinovečki su učeni-
ci posjetili Gradsku knjižnicu Ivanec kako 
bi se bolje upoznali s enciklopedijama, 

njihovom vrijednošću i načinom korište-
nja, o čemu ih je detaljnije informirala 
ravnateljica Marina Grudenić. A sredinom 
studenog održali su pjesničku večer uz 
muziciranje na gitari (Ema Posavec Kovač 
i Magdalena Banfić), flauti (Mateja Pon-
grac), klavinovi (Petar Poljak) i saksofonu 
(Damir Mumlek).
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uDRuGA pEHARČEK Ivanečki vinogradari 
u dobrom raspoloženju proslavili Martinje

„Močna puna kupica, 
ohrabri nas!“

 ˝ Ceremoniju krštenja 
mošta održali su vinski 
biškupi M. Gotal i K. Friščić, 
miništrant V. Putarek i 
moštek S. Halamek

Ivanečki vinari u dobrom martinjskom raspoloženju
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Naše pjevačice najbolje su u Hrvat-
skoj u kategoriji klasične glazbe

MARtINJE u SALINOVCu  U organiza-
ciji Udruge vinogradara Skrajski pajdaši

Župnici blagoslovili 
trud težaka i mlado 
vino

U društvu vlč. Marijana uvijek je veselo

Blagoslov mošta i prva zdravica mladim vinom na 
Šatornjak bregu

 ˝ Misa je održana 
kod kapelice na 
vinorodnom Šatornjak 
bregu koju su Skrajski 
pajdaši sami sagradili i 
posvetili je sv. Martinu
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StARI GRAD 
Prezentacija mladog 
arhitekta Marka 
Friščića u Muzeju 
planinarstva Ivanec

Kao Feniks: Friščić iz pepela 
„podigao“ Stari grad Ivanec

 ˝ Dr. sc. E. Kušen: 
Riječ je o prvom 
kompleksnom 
doprinosu izučavanju 
povijesti Starog grada 

stupova, vjeruje se da su oni 
bili korišteni za palisade unutar 
kojih se za vrijeme opasnosti 
sklanjalo stanovništvo – poja-
snio je M. Friščić. Nizom slaj-
dova potom je prikazao kako 
se kaštel gradio tijekom svih 
kasnijih stoljeća, sve do novo-
ga doba.

Publici se obratio i recen-
zent izložbe dr. sc. Eduard Ku-
šen:

-Nakon gotovo 75 godina 
od paljenja Kukuljevićeva gra-
da i 60 godina od njegova pot-
punog rušenja te posvemašnje 
fragmentacije dokumentacije 
o njemu, Marko je, ponajviše 
temeljem arheoloških istra-
živanja, uspio stvoriti gotovo 
autentičnu sliku ovog zdanja 
s kraja 19. st. Iz predstavlje-
nih izložaka može se iščitati 
povijesni kontekst nastanka i 
nestanka ovog zdanja. Građani 
dobivaju prigodu da upoznaju 
novu, nikad dosad viđenu di-
menziju najvažnijeg dijela svo-
je graditeljske kulturno-po-
vijesne baštine – istaknuo je 
dr. sc. Kušen te Markovo djelo 
ocijenio kao prvi kompleksni 
doprinos proučavanju povije-
sti Staroga grada Ivanec. Uz 
E. Kušena, njegov mentor na 
ovom projektu bio je i dr. sc. 
Alan Braun.

Čestitke autoru uputila je i 
v.d. ravnateljice Muzeja Marina 
Držaić, a izložbu je otvorila za-
mjenica gradonačelnika mr. sc. 
Lidija Kozina.(ljr)

Arheološke iskopine: 
Od ružnog pačeta do 
prekrasnog labuda

Istaknuvši da je fasciniran viđenim, dugogodišnji voditelj arhe-
ološkog istraživanja na lokalitetu Starog grada Ivanca dr. sc. juraj 
Belaj iz Instituta za arheologiju u Zagrebu rekao je da je Friščićev 
pristup temi multidisciplinaran jer je u svoja istraživanja uključio 
arheologiju, arhitekturu, povijest i povijest umjetnosti. 

-Vjerujem da je ova izložba još jedan korak više prema uređe-
nju arheološkog parka i prezentaciji koja će sadašnje iskopine od 
ružnog pačeta pretvoriti u prekrasnog labuda – zaključio je dr. sc. 
j. Belaj.(ljr)

Marko Friščić: Oduševio virtualnim prikazom tlocrta 
kaštela od 12. stoljeća do novog doba O izložbi je govorio Markov mentor, dr. sc. E. Kušen

Maketa Starog grada

 ˝ Nakon gotovo 
75 godina od paljenja 
Kukuljevićeva grada i 
60 godina od njegova 
potpunog rušenja 
te posvemašnje 
fragmentacije 
dokumentacije o njemu, 
Marko je, ponajviše 
temeljem arheoloških 
istraživanja, uspio 
stvoriti gotovo 
autentičnu sliku ovog 
zdanja s kraja 19. st.
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U ponedjeljak, 20. studenog, 
u Hotelu Antunović u Zagrebu 
održan je 1. transnacionalni sa-
stanak međunarodnog projekta 
HERE Map Makers iz progra-
ma ERASMUS+ suradnja za 
inovacije i razmjenu dobre 
prakse, za čiju su provedbu 
odobrena sredstva EU fondo-
va u iznosu od 104.910 eura. Uz 
Srednju školu Ivanec kao njego-
va glavnog koordinatora i nosi-
telja, na sastanku su bili i par-
tneri iz HERE International BV 
kao jedne od vodećih svjetskih 
tvrtki za izradu digitalnih karata, 
Geodetska škola Zagreb, Gospo-
darska škola Varaždin te srednje 
škole iz Poljske, Italije, Španjol-
ske i Slovenije.

Na press konferenciji ovaj sja-
jan projekt predstavila je mr. sc. 
Lidija Kozina, ravnateljica Srednje 
škole Ivanec i aktualna dogra-

donačelnica Ivanca. O njegovoj 
važnosti dovoljno govori poda-
tak da HERE karte koriste i svjet-
ski divovi kao što su Facebook, 

Amazon, Microsoft, BMW, Audi i 
dr. pa stoga i ne čudi da je skup 
najviše pažnje privukao u kru-
govima stručne javnosti koji se 
bave digitalnom kartografijom. 

U Zagrebu je održana i višed-
nevna edukacija za 14 nastavni-
ka iz svih škola, dok će tijekom 
ljeta 2018. 42 učenika iz svih 
škola partnera sudjelovati na 

dodatnom praktičnom usavr-
šavanju u ljetnom kampu i os-
posobiti se da u svojim školama 
kreiraju digitalne karte lokalnog 
područja te turističkog, kultur-
nog ili bilo kojeg drugog sadr-
žaja.

-Na kraju ovog projekta uče-
nici će usvajanjem novih znanja, 
razvojem digitalnih kompetenci-
ja i stjecanjem internacionalnog 
iskustva postati konkurentniji na 
tržištu rada. Usto, razvit će vje-
štine komunikacije na stranom 
jeziku te postati poduzetniji i sa-
mostalniji. Sve navedeno je od-
lična polazišna točka za njihovo 
buduće obrazovanje ili posao, 
posebno u STEM ili ICT području 
– izjavila je L. Kozina.(D. Fodrek)

Udruga udomitelja i obitelj-
skih domova Nada počela je s 
provedbom projekta Za sigurnu 
i dostojnu starost. Provodi ga 
uz novčanu potporu Grada Ivan-
ca, a dio aktivnosti sufinancira 
i Općina Bednja. Cilj projekta je 
informiranje starijih i nemoćnih 
osoba o njihovim pravima kako 
bi ih se zaštitilo od prijevara i 
ekonomskog iskorištavanja.

-Poznato je da zbog godina, 
zdravstvenih problema, udalje-
nosti i drugih prepreka građani 
otežano dolaze do mjerodavnih 
službi kako bi se informirali o 
svojim pravima. A to otvara mo-
gućnosti raznih zloporaba, uk-
ljučujući i prijevare starijih oso-
ba - ističe Mladenka Ravenski, 
voditeljica projekta. 

- Kako bi se to spriječilo, 
kreiran je poseban letak s in-
formacijama o tome komu se 
mogu obratiti za pomoć i na koje 
telefone nazvati. Tiskanje let-
ka financirao je Grad Ivanec, a u 
njemu su građani upozoreni na 
razliku ugovora o doživotnom i 

dosmrtnom uzdržavanju, o na-
činu sklapanja ugovora, o tome 
kako se zaštititi od prevaranata 
i od krađa, komu se obratiti kad 
starija osoba nema novca za uz-
državanje, a što kada živi sama 
i nema nikoga da se brine o njoj 
– ističe Katarina Maček Stjepa-
nović, socijalna radnica u Udruzi.

Letak će građanima biti po-
dijeljen prilikom tradicionalnog 
darivanja koje uoči svakog Bo-
žića za sve starije od 76 godina 
u KTC-u organizira Grad Ivanec.

U sklopu ovog projekta Udru-
ga Nada potiče i volontiranje 
mladih u radu sa starijim osoba-
ma smještenim u udomiteljske 
obitelji. Mladi su ih obišli prili-
kom obilježavanja Dana kruha 
i Međunarodnog dana starijih 
osoba te ih darivali poklonima za 
koje su sredstva osigurali Grad 
Ivanec i Općina Bednja.

Više od 70 građana, pred-
stavnika mjesnih odbora, udru-
ga, poduzetnika, gradskih i žu-
panijskih vijećnika i predstavnika 
gradskih službi i tvrtki u četvrtak 
je, 16. studenog, nazočilo javnoj 
prezentaciji na temu EU fondova 
i mogućnosti dobivanja bespo-
vratnih sredstava za financira-
nje svojih projekata. Prezentaci-
ju je u prostorima Srednje škole 
organizirao Grad Ivanec u surad-

nji s Poslovnom zonom Ivanec 
d.o.o. i Projektnim uredom za EU 
fondove.

Održana je u cilju bolje edu-
kacije šire javnosti o toj tematici, 
s obzirom na to da je primijećeno 
da su građani i dalje razmjerno 
loše informirani o načinu na koji 
funkcioniraju EU fondovi i o uvje-
tima koji moraju biti ispunjeni 
kako bi se prijavitelji uopće mogli 
kandidirati i povući EU sredstva.

Skup je pozdravio grado-
načelnik Milorad Batinić te dao 
kraći uvod u temu, a prezenta-
ciju je potom održala direktori-
ca Poslovne zone Ivanec d.o.o. 
mr. sc. Lana Labaš. S obzirom 
na to da je riječ o kompleksnoj 
temi, nastojala ju je razložiti što 
jednostavnije te pojasniti vrste 
projekata koji se financiraju iz 
pojedinih EU fondova, meha-
nizme dodjele sredstava, tko se 

može prijaviti i kako se boduju 
projekti. 

Navedeni su i primjeri EU 
projekata koje je Grad već reali-
zirao, kao i onih koji su prijavlje-
ni na pojedine natječaje, a pre-
dočen im je i način bodovanja 
konkretnog projekta. Najavljene 
su i nove edukacije koje će se 
o pripremi i vođenju EU proje-
kata održati 2018., a ujedno su 
svi poduzetnici, udruge, obrt-

nici i OPG-ovi pozvani da se za 
konzultacije, potporu i pomoć u 
kreiranju i kandidiranju EU pro-
jekata jave Projektnom uredu 
Grada Ivanca.

Ova prezentacija jedna je u 
nizu tematskih edukacijskih sku-
pova koje Grad i Poslovna zona 
tijekom cijele godine kontinui-
rano priređuju za razne ciljane 
skupine, od poduzetnika, udruga 
i OPG-ova do građana.(ljr)

Direktor Ivkoma d.d. Mla-
den Stanko je sudjelovao je na 
Adriatic Cemetery Days, speci-
jaliziranoj konferenciji na temu 
groblja i pogrebnih usluga koja 
je 20. i 21. studenog održana u 
Puli. Tu su se okupili predstav-
nici komunalnih tvrtki, pruža-
telji pogrebnih usluga, jLS-ova, 
dobavljači opreme, akademski  
stručnjaci i svi ostali uključe-
ni u očuvanje kulturne baštine 
i promociju ove djelatnosti iz 
Hrvatske i jugoistočne Europe.

Tijekom dvodevnog skupa pre-
davači su otvorili cijeli niz pitanja 
vezanih uz temu groblja i pogreb-
ne djelatnosti, od vrednovanja i 

kategorizacije kulturne baštine, 
oblikovanja i planiranja hortikul-
turnih elemenata pa do pripreme 
i apliciranja projekata na EU fon-
dove. Izneseni su i primjeri dobrih 
praksi u obavljanju pogrebne dje-
latnosti i ispunjavanja europskih 
normi u pogrebnim uslugama.

M. Stanko je predstavio praksu 
i iskustva Ivkoma, koji na području  
gradova Ivanca i Lepoglave i opći-
ne Donja Voća upravlja s ukupno 
8 groblja s 9.500 jednostrukih i vi-
šestrukih grobnih mjesta. U svom 
izlaganju naglasio je objektivne 
probleme  s kojima se tvrtka su-
sreće u koordinaciji aktivnosti na 
tako velikom broju groblja (oko 

U cilju iznalaženja rješenja 
za problem Hitne medicinske 
pomoći u Ivancu, u ponedjeljak, 
27. studenog, u Gradskoj vi-
jećnici Ivanec je gradonačelnik 
Milorad Batinić sa svojim za-
mjenikom Brankom Putarekom 
održao sastanak s ravnateljem 
županijskog Doma zdravlja 
Draženom jagićem te sa zamje-
nikom župana Robertom Vugri-
nom i pročelnicom Upravnog 
odjela za zdravstvo, socijalnu 
skrb i civilno društvo Lovorkom 
Horvat. Sastanku je nazočila i dr. 
Slava Herceg - Buhin. 

Na tragu sastanka koji je na 
tu temu nedavno održan u Mini-
starstvu zdravstva RH , a komu 
su prisustvovali i ministar Milan 
Kujundžić te čelnici HZZO-a i Hr-
vatskog zavoda za hitnu medi-
cinu, dogovoreno je da se i dalje 
nastave aktivnosti u cilju opera-
cionalizacije zaključaka dogovo-
renih u resornom ministarstvu. 

HItNA pOMOć U vezi rješavanja problema Hitne u Ivancu, 
sastanak u uredu gradonačelnika M. Batinića

Na potezu su Županija i 
županijski Dom zdravlja
 ˝ Grad Ivanec 

spreman je dati svu 
potporu rješavanju 
problema Hitne u 
Ivancu, uključujući 
i sufinanciranje 
opremanja ambulante
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Iz županijskog Zavoda za hitnu medicinu 
odbijaju mogućnost da se nadstandard provodi 
u ambulanti sadašnje Hitne u Ivancu

Podsjećamo, tada je, nakon raz-
matranja potrebe i mogućnosti 
uvođenja nadstandarda koji bi 
osiguravala Županija i/ili Grad 
Ivanec, zaključeno da je organizi-
ranje posebnog dežurstva s dok-
torom i medicinskom sestrom 
vikendom i blagdanom stručno 
najopravdanije rješenje koje se 
može realizirati odmah uz ugo-
varanje s HZZO-om. Također, da 
posebno dežurstvo u Ivancu su-
kladno važećim propisima može 
organizirati i ugovoriti Dom 
zdravlja Varaždinske županije uz 
prethodno određivanje lokacije 
posebnog dežurstva od strane 
Županije.

S obzirom na to da je za spo-
menuti nadstandard potrebno osi-
gurati prostor (a da iz županijskog 
Zavoda za hitnu medicinu odbijaju 
mogućnost da se on provodi u 
ambulanti sadašnje Hitne u Ivan-
cu), na potezu su županijski Dom 
zdravlja i Varaždinska županija. 

Podsjećamo, gradonačelnik 
M. Batinić još je na sastanku u 
Zagrebu potvrdio spremnost 
Grada Ivanca da sufinancira 
opremanje ambulante u kojoj bi 
se obavljalo posebno dežurstvo, 
a u međuvremenu su četiri liječ-
nika iskazala spremnost za su-
djelovanje u radu ambulante u 
posebnom dežurstvu.(ljr)

uDRuGA NADA U suradnji s Gradom Ivan-
cem, projekt Za sigurnu i dostojnu starost

Letak s upozorenjima 
i obavijestima za 
starije građane

U sklopu projekta potiče se i volontiranje u radu sa starijim 
osobama smještenim u udomiteljske obitelji (na slici – 
udomiteljica Vesna Belščak sa svojim bakama)
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Udruga Nada je u partner-
stvu s Crvenim krstom Sombor 
i Klubom rejniških družin Mari-
bor uspješno provela međuna-
rodni projekt razmjene mladih 
OpenyourHeart (Otvori svoje 
srce) koji je financiran iz EU 
programa Erasmus+. Po riječi-
ma voditeljice projekta Stelle 
Mateša, u razmjeni je sudjelo-
valo 60-ero mladih iz triju dr-
žava koji su kroz projekt učili o 
uzrocima, tijeku i posljedicama 
migrantske krize te govorili o 
predrasudama, diskriminaciji, 
štetnim posljedicama govora 
mržnje kao i o razvoju huma-

nitarnog djelovanja radi po-
stizanja pozitivnih promjena u 
društvu. 

Fotoaparatom i kamerom 
pratili su sve aktivnosti te 
izradili autorski video uradak i 
povodom Međunarodnog dana 
mira prikazali ga svojim vrš-
njacima u OŠ i SŠ Ivanec. Na-
pravljen je s ciljem da se mladi, 
ali i cijela lokalna zajednica, 
senzibiliziraju s teškoćama 
s kojima se suočavaju djeca 
migranata, posebno ona koja 
na svome putu prema slobodi 
ostanu sama te im je potrebna 
naša pomoć.   

 ˝ Letak će građanima 
biti podijeljen na druženju 
koje Grad Ivanec 12. 
prosinca priređuje u KTC-u

Eu pROJEKt  Završen projekt iz EU 
programa Erasmus+

Empatija za probleme 
mladih i djece migranata

Eu FONDOVI Održana prezentacija o EU fondovima i dodjeli bespovratnih sredstava

Bodovanje 
projekata na 
konkretnim 
primjerima

 ˝ Pojašnjeno je zašto se pojedini 
projekti u naselju Ivanec nisu mogli 
kandidirati na pojedine mjere iz EU 
Fonda za ruralni razvoj (ograničavajući 
moment – broj stanovnika veći od 5.000) Na skupu u Srednjoj školi okupilo se više od 70 građana te predstavnika udruga i lokalne poslovne zajednice
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uSpJEH  Srednja škola Ivanec s partnerima iz pet zemalja u EU projektu Erasmus+  

Mr. L. Kozina predstavila projekt od 104.910 eura 

 ˝ U projekt HERE 
Map Makers uključeni su 
partneri iz Španjolske, 
Italije, Poljske, Slovenije 
i Hrvatske, a njegov 
glavni koordinator 
i nositelj je Srednja 
škola Ivanec
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Novi projekt poticaj je nastavku obrazovanja učenika u 
STEM ili ICT području

StRuČNE KONFERENCIJE  Direktor Ivkoma  M. Stanko na Adriatic Cemetery Days u Puli

predstavljene prakse i iskustva Ivkoma

 ˝ M. Stanko je govorio i o problemima s 
kojima se tvrtka susreće u koordinaciji poslova 
na čak 8 groblja s čak 9.500 grobnih mjesta

350 ukopa godišnje), a koji su 
vezani uz usklađivanje termina 
ukopa, suradnju s lokalnim župni-
cima, potrebu dodatnog zapošlja-
vanja te nastojanje da se stalnim 
ulaganjima u uređenje groblja i 
poboljšanje kvalitete usluga us-
postavi što viši standard. Pritom 
je posebno potencirao primjer iz-
gradnje novog groblja u Ivancu s 
planovima njegova proširenja.(ljr)

Direktor  Mladen Stanko

FO
TO

: P
R

IV
AT

N
I A

R
H

IV

Z 
ST

A
N

KO

Iz Uprave Ivkoma d.d. poručuju da je osigurano 
sve potrebno kako bi Zimska služba mogla kvali-
tetno odraditi svoj posao, uključujući i vozni park. 
Za borbu sa snijegom ove zime spremno je više od 
20 vozila i radnih strojeva, od čega Ivkom raspola-
že s tri kamiona s ralicom i posipačem, dva rovoko-
pača te minibagerom, komunalnim traktorom s ra-
licom i frezom za snijeg i poluteretnim vozilom za 
posipavanjem, kao i s vozilom za prijevoz radnika. 

Usto, Ivkom je sa sedam podizvođača zaključio 
ugovore o uklanjanju snijega i leda s prometnica. 

Njima je definirano da će se podizvođači u či-
šćenje snijega uključiti sa šest traktora s ralicama, 
s dva rovokopača, jednim grejderom te dva UNI-
MOG radna stroja.

U tvrtki posebno ističu da su vozni park poja-
čali još jednim novim vozilom. Riječ je o kamionu 
nabavljenom iz vlastitih sredstava, koji je, među 
ostalim, opremljen dizalicom i služit će za utovar i 
prijevoz građevinskog otpada. Vozilo je  opremlje-
no ralicom i posipačem pa će biti uključeno i u zim-
sku službu.(ljr)

ZIMSKA SLuŽBA

Novo vozilo za borbu sa 
snijegom stiglo u Ivakom
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 ˝ Za borbu sa snijegom ove zime spremno je više od 20 vozila i radnih strojeva 
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U sklopu obilježavanja Dana 
sjećanja na Vukovar, u prepu-
nom holu ivanečke Osnovne 
škole u petak je, 17. studenog, 
otvorena izložba „Ratni fotoza-
pisi“ Mladena Genca. Izloženo je 
stotinjak fotografija koje je autor 
tijekom ratnih godina, obavlja-
jući novinarski i reporterski po-
sao, snimio na svim hrvatskim 
bojišnicama. Na fotografijama 
je zabilježio niz motiva – mise 
u razorenim crkvama, stradanja 

civilnog stanovništva, pogreb 
poginulih branitelja, razaranja 
hrvatskih gradova i sela te kul-
turne, posebno sakralne i spo-
meničke baštine. Na mnogim 
su fotografijama pripadnici 2. 
ivanečke bojne i 104. brigade Hr-
vatske vojske.

Nakon pozdravnih riječi rav-
natelja škole Damira jagića, 
skupu se obratio i Damir Hre-
lja, ravnatelj Državnog arhiva 
u Varaždinu, a potom i M. Genc. 

Izražavajući zahvalnost autoru, 
predsjednik UDVDR-a Ivanec 
Ljudvek Cikač je, u ime organiza-
tora, naglasio važnost izložbe u 
svjetlu Dana sjećanja na Vuko-
var. Nazočnima se obratio i gra-
donačelnik M. Batinić:

-Ako je povijest traganje za 
istinom, onda je potraga krenula 
na pravom mjestu, u školi, gdje 
istinu o Domovinskom ratu mogu 
vidjeti oni koji će nositi našu bu-
dućnost. Razdoblje od 20-ak go-

Mirno spavaj, 
Stjepane…

U ozračju sjećanja na Vukovar, u pe-
tak, 17. studenog, na mjesnom je groblju 
u Kamenici proteklo odavanje počasti re-
darstveniku Stjepanu Vusiću, koji je 1991. 
godine poginuo u pokušaju proboja iz 
opkoljenog grada. Uz suprugu, sina i čla-
nove obitelji za koje svaka nova godišnji-
ca nosi bolna prisjećanja na izgubljenog 
supruga i oca, pokojnog Vusića tom su se 
prilikom prisjetili i suborci, predstavnici 
Policijske stanice Ivanec i braniteljskih 
udruga Ivanca i Lepoglave te izaslanici 
Grada Ivanca. 

Polaganjem cvijeća i paljenjem lam-
paša odali su toplu počast svom kolegi i 
sugrađaninu, prisjetili se velikih strada-
nja branitelja i civila nakon pada Vukova-
ra te pokojnom Stjepanu molitvom oda-
slali poruku: Mirnoj spavaj. Nisi i nikad 
nećeš biti zaboravljen.(ljr)

U organizaciji Planinarskog 
kluba Ivanec s radom je zapo-
čela Opća planinarska škola, a 
pohađa je 30-ak polaznika iz 
Ivanca, Lobora, Krapine, Novog 
Marofa, Bednje, Varaždina, Le-
poglave i drugih mjesta. Uz te-
oretsku nastavu, sastavni dio 
obuke su i vježbe u sklopu izleta 
na planine Hrvatskog zagorja, 
Gorskog kotara i slovenske Alpe.

Školu vode iskusni planinari 
i vodiči PK Ivanec, speleolozi i 
članovi HGSS-a, a ona je ujedno 
uvjet za upis u škole i tečajeve 
iz specijalnosti (speleološka, 
alpinistička, sportsko-penjačka, 
markacijska i vodička). Vodi je 
Tomislav Friščić, vodič HPS-a.

U teoretskom dijelu nastave 
polaznici slušaju teme vezane 
uz povijest planinarstva,  pla-
ninarsku organizaciju i opremu 
te dobivaju ključne informaci-
je o planinama, zaštiti prirode, 

meteorologiji i opasnostima u 
planinama. Uz T. Friščića, pre-
davači su dosad bili Duško Vitez, 
Tomislav Gotić, Stjepan Kuštele-
ga, Thomas Blum, Damir jagić te 
gosti, Marijan Friščić, Ivan Stru-
gar i josip Lazar. 

Predstoje i druge teme - o 
pripremama za odlazak u i bo-
ravak u planini, o pružanju prve 
pomoći i osnovama spašavanja, 
o orijentaciji, osnovama spe-
leologije te korištenju tehničke 
opreme i visokogorskom plani-
narenju. Škola završava u srpnju 
2018. predajom diploma svima 
koji uspješno svladaju propisan 
teoretski i praktični dio progra-
ma.(nn)

Udruga tjelesnih invalida 
ILO organizirala je prostorijama 
udruge natjecanja u elektronič-
kom pikadu, nabacivanju koluta i 
u visećoj kuglani. Među ženama 
najbolje u pikadu bile su Verica 
Seljan, Marica Smoljak i Danica 
Strugar, a u muškoj konkurenciji 
Vjekoslav Posavec, Ivan Brego-
vić i josip Lončar. 

U nabacivanju koluta  naju-
spješnije su bile V. Seljan, Ma-
rica Đurkas i M. Smoljak, dok su 
među muškarcima najprecizniji 
bili I. Bregović, j. Lončar i Stjepan 
Kuzminski. V. Seljan bila je naj-
bolja i u visećoj kuglani, ispred 
Irene i M. Đurkas, dok je u muš-
koj konkurenciji prvi bio juraj Pu-
tarek, ispred Branka Đurkasa i I. 
Bregovića.

Na 6. otvorenom turniru u 
belotu prvi je bio par Ivan Har-
jač/josip Krleža, a slijede Mirko 
Vuk/Petar Krašek i M. Đurkas/S. 
Kuzminski. Nadalje, juraj Puta-
rek i Ivan Bregović sudjelovali 
su  na državnim sportsko-rekre-

acijskim igrama u Poreču, gdje 
su u županijskoj ekipi, u kojoj su 
bili i Ivan jagić i Željko Habunek, 
obranili naslov pojedinačnog i 
ekipnog prvaka države u elek-
troničkom pikadu. 

Naslov pobjednika u osvojio 
je Ž. Habunek iz Varaždina, koji 
je tako naslijedio lanjskog po-
bjednika, I. Bregovića iz Ivanca.
(nn)

dina dovoljno je dugo vrijeme 
da se događaji počnu zabo-
ravljati. I zato su ove fotogra-
fije dragocjene jer će spriječiti 
zaborav i svjedočiti istini – 
kazao je gradonačelnik te, uz 
zahvalu autoru i organizato-
rima, otvorio izložbu.

Izložba je popraćena pro-
gramom u izvedbi VA Sak-

cinski, učenika Elene Biškup, 
Ane Cvjetković, Lovra Maste-
lića, Tina Posavca, Scenske 
grupe te kratkim filom s te-
renske nastave u Vukovaru 
koji su pripremili Slavko Tva-
rog i Mario Bančić. Program 
je vodila Draženka Stančić. 
Održavanje izložbe novčano 
je podupro Grad Ivanec.(ljr)

U petak i subotu, 17. i 18. stu-
denog, Ivanec se s tihim dosto-
janstvom prisjetio Vukovara. 
Samo ta, jedna riječ, Vukovar, tih 
se dana čitala u tihom plamsa-
nju svijeća ispred spomenika 
poginulim ivanečkim branitelji-
ma, na putu svjetlosti kojim su 
vjernici obilježili put od crkve do 
spomenika, u svjećicama koje su 
gorjele na prozorima, kao poruka 
živih da vukovarske mrtve, i one 
koji mirno počivaju na groblji-
ma, ali i one kojima se groba ni 
do danas ne zna, nisu zaboravili. 

Dan sjećanja u petak je, 17. 
studenog  počeo misom zaduš-
nicom koju je u prepunoj župnoj 
crkvi predvodio župnik vlč. Zo-
ran Gložinić. Nakon mise svi su 
vjernici, članovi obitelji poginu-
lih, branitelji, predstavnici Grada 
Ivanca i ostali građani u koloni 
sjećanja krenuli prema spomeni-
ku, paleći usput lampaše za pokoj  
žrtava Vukovara i svih drugih koji 
su pali u obrani za domovinu. 

Pred spomenikom je krat-
ku molitvu za sve žrtve koje je 
pokosio ratni vihor predvodio 

vlč. Gložinić. U ime Grada Ivanca 
svijeće pred spomenik položili 
su gradonačelnik Milorad Bati-
nić i predsjednica Gradskog vije-
ća Ksenija Sedlar Đunđek.

U kolonu sjećanja uključio se 
velik broj građana, a mnogi su 
dolazili i tijekom cijele večeri i 
subotnjeg dana pokloniti se sje-
nama poginulih. Manifestaciju 
je u suradnji sa župom Ivanec 
organizirao Ogranak UDVDR-
a Ivanec, a uključili su se i Grad 
Ivanec, PP Ivanec, Ivkom i drugi.
(ljr) 

Raspisan je javni poziv za 
izbor članova Savjeta mladih 
Grada Ivanca u mandatu 2018. 
– 2021. godine.  Kandidatu-
re za članove Savjeta i njihove 
zamjenike mogu, pod uvjetom 
da imaju sjedište na području 
grada Ivanca, predložiti udruge 
koje rade s mladima i za mlade, 
učenička vijeća srednjih ško-
la, studentski zbor Sveučilišta i 
Veleučilišta, pomlaci političkih 
stranaka, sindikalne ili strukov-
ne organizacije te neformalne 
skupine od najmanje 40 mladih.

Prilikom isticanja kandidatura 
za članove Savjeta potrebno je 
predložiti i zamjenika za svakog 
kandidata za člana. Pisane i obra-
zložene kandidature za članove 
Savjeta i njihove zamjenike pod-
nose se Odboru za izbor i ime-
novanja putem Upravnog odjela 
za lokalnu samoupravu, imovi-
nu i javnu nabavu Grada Ivanca 
do 20. prosinca 2017. godine.

Članove Savjeta mladih bira 
Gradsko vijeće tajnim glasova-
njem na vrijeme od 3 godine. 

Savjet ima 9 članova, uključujući 
predsjednika i zamjenika pred-
sjednika, a mora se konstituirati 
u roku od 30 dana od dana obja-
ve rezultata izbora. Kandidature 
se podnose na prijavnici objav-
ljenoj na web stranici Grada 
Ivanca. 

Savjet mladih djeluje kao 
savjetodavno tijelo Gradskog 
vijeća, s ciljem uključivanja što 
većeg broja mladih u javni život 
grada. Svi ovlašteni predlagatelji 
pozvani su da kandidiraju osobe 
za koje smatraju da će svojim 
radom i angažmanom na najbo-
lji način pridonijeti artikuliranju 
bitnih tema za mlade te osigurati 
njihovu realizaciju u suradnji s 
najvišim gradskim predstavnič-
kim tijelom. 

VuKOVAR Širom grada obilježen Dan sjećanja na Vukovar

Ivanec se poklonio žrtvi Vukovara
 ˝ Nakon mise, kolona sjećanja uputila se od crkve prema spomeniku, gdje je 

kratku molitvu za sve žrtve Domovinskog rata predvodio župnik vlč. Z. Gložinić

počast Vukovaru 
u ivanečkom kraju

Mnogi branitelji i građani i 
ove su se godine uključili u ko-
lone sjećanja u Vukovaru i Va-
raždinu. Dan sjećanja obilježen 
je širom ivanečkog područja, 
posebno u Margečanu, gdje su 
molitvom kod spomenika žr-
tvama rata i paljenjem lampaša 
u centru naselja i oko vodenice, 
učenici i građani odali počast 
Vukovaru. Uz obitelji, lampaše 
su poklonile sve udruge – Mar-
gareta, DVD, Udruga umirovlje-
nika, Lovačko društvo Šumski 
zec i NK Mladost.(ljr)

Svijeće za Vukovar

Molitvu za žrtve stradale u vihoru rata predvodio je župnik vlč. Z. Gložinić

U povodu 26. obljetnice 
pogibije Stjepana Vusića

IZLOŽBA U prostorijama OŠ Ivana Kukuljevića Sakcinskog Ivanec

“Ratni fotozapisi“ M. Genca
 ˝ Izložene su 

fotografije koje je 
autor snimio na 
svim bojišnicama, 
a na mnogima od 
njih su pripadnici 
2. ivanečke bojne 
i 104. brigade HV

Izložba ratnih fotografija održana je u prepunom školskom holu

ŠKOLA ZA pLANINARE U organizaciji 
Planinarskog kluba Ivanec

Krenula nova Opća 
planinarska škola

Završena Opća planinarska škola preduvjet je za upis u 
tečajeve iz pojedinih specijalnosti

 ˝ Školu pohađa 30-ak 
polaznika iz Varaždinske i 
Krapinske županije, a vode 
je iskusni planinari i vodiči 
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uDRuGA tJELESNIH  INVALIDA 

Rekreacijska natjecanja 
za invalide

Na državnom prvenstvu u 
Poreču
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JAVNI pOZIV  Izbor članova Savjeta mladih 

uključiti mlade u 
javni život grada

 ˝ Poziv: Kandidirajte 
osobe koje će svojim 
radom pridonijeti 
artikuliranju tema i 
realizaciji projekata bitnih 
mladim generacijama

Kandidature se podnose Upravnom odjelu za lokalnu 
samoupravu, imovinu i javnu nabavu zaključno do 20. 
prosinca 2017. (ilustracija)
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DŠR Lančić – Knapić osvojio 
je odlično peto, a DŠR Salino-
vec dvanaesto mjesto na 13. 
hrvatskom festivalu sport-
ske rekreacije žena koji je pod 
pokroviteljstvom HSSR-a u 
subotu, 4. studenog, održan u 
Zadru. 

U natjecanjima na visećoj 
kuglani, u pikadu, vođenju no-
gometne lopte, slobodnom ba-
canju košarkaške lopte u koš, 
bacanju koluta i gađanju ruko-
metnom loptom sudjelovalo je 
27 ekipa iz cijele Hrvatske. Eki-
pa Lančić-Knapića bila je prva u 
vođenju nogometne lopte, dok 
su Salinovčanke u gađanju ruko-

metnom loptom bile treće.
DŠR Lančić-Knapić: Gorda-

na Habek (voditeljica), Katarina 
Harjač, Božena Friščić, Barbara 
Habek, Marijeta Habek, Štefi-
ca Banek, Martina Čižić, Marina 
Lančić, Suzana Fodrek i Branka 
Habek.

DŠR Salinovec: Dijana Ma-
tučec (voditeljica), Vesna Mu-
dri Brežni, Ljiljana Varga, Sanja 
Četrtek, Dorotea Četrtek, Ana 
Šambar, Nataša Roginek, Nadica 
Miklošić i Vesna Kušter.

Nastup ivanečkih ekipa na 
državnom je festivalu pomogao 
Grad Ivanec sufinanciranjem 
troškova prijevoza.(ms)

REKREACIJA DŠR-i Lančić – Knapić i Sali-
novec na festivalu sportske rekreacije žena 

uspješne u Zadru
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KARAtE KLuB 
IVANEC
Karataši na 
nizu turnira

Članovi Karate kluba nastu-
pili su na nizu turnira na kojima 
u vršnjačkim kategorijama stje-
ču natjecateljska iskustva. Na 
međunarodnom turniru Maribor 
Open sjajan je bio Erik Đula, s 
dvije zlatne medalje. Srebro je 
izborila Ela Colarić, a dvije bron-
ce - Mateo Foder.  

Peti Grobničan kup: zlatne 
medalje - Noa Šešet, E. Colarić, 
Ema Šešet, Karla Bahun, Dino 
Kovač i Petra Brlečić (osvojila je 
i jedno srebro). Brončana meda-
lja - Melani Magdić. Tjedan dana 
kasnije, na međunarodnom tur-
niru XVII. karate Darfest,  E. Cola-
rić – zlato, P. Brlečić dva srebra. 
Bronce – E. Đula i M. Magdić.

Na memorijalnom karate tur-
niru 3. kup Rudolf  Perešin u Kri-
žu: zlatne medalje - David Slavi-
nec, M. Foder (izborio je i jednu 
broncu), E. Đula i E. Colarić. Sre-
bro - P. Brlečić, bronca - N. Šešet.

Međunarodni turnir Križevci 
Open: zlatne medalje M. Foder 
i D. Slavinec (kate) te E. Colarić 
(borbe). Srebro – D. Kovač. Bron-
ce -  N. Šešet, E. Đula, K. Bahun i 
P. Brlečić.

 
 

 

  

    
      

                                   

Košarkaši Ivančice u utakmici 
s Radnikom iz Križevaca izborili 
su na domaćem parketu uvjerlji-
vu pobjedu s 20 koševa razlike, 
88:68. Domaća je momčad već u 
30. minuti imala vodstvo 58:43 
te je utakmicu lagano privela 
kraju. Uslijedila je utakmica 4. 
kola, koja je Ivančici donijela po-
raz od ekipe Bjelovara od 60:88. 
Gorčinu poraza otklonili su već 
u sljedećem kolu u kojoj su  po-
bijedili Labradu 1971 sa 73:66.

  U utakmici 6. kola odigranoj 
s Međimurjem iz Čakovca, Ivan-
čani su poraženi sa 70:83. Finiš 
utakmice pripao je iskusnoj go-
stujućoj momčadi koja je imala 
precizan šut, dok domaćin nije 
iskoristio nekoliko napada. Kod 
domaćina dobru rolu odigrao 

U utakmici 3. kola 2. NOL 
Centar, skupine Sjever, ženska 
seniorska odbojkaška ekipa 
Ivanca pobijedila je Štrigovu s 
3:0 u setovima. U sljedećem kolu 
suprotna priča – poraz od 0:3 u 
utakmici s Bjelovarom. Ivanečke 
odbojkašice su već u sljedećoj 
prvenstvenoj utakmici, odigranoj 
u Čazmi, nadoknadile propušte-
no i slavile pobjedu s 3:1. Vodeća 
ekipa lige je Kaštel iz Pribislavca 
s 12 bodova, dok je Ivanec peti, sa 
7 bodova.(nn)

Momčad Ivančice je u uta-
kmici 11. kola 2. HRL Sjever na 
domaćem terenu svladala GRK 
Varaždin 1930 II s visokih 40:18 
te time samo potvrdila prvo 
mjesto na prvenstvenoj tablici 
na kojoj vodi s 18 osvojenih bo-
dova. Naši rukometaši utakmicu 
su otvorili u visokom ritmu te, 
predvođeni Vedranom Huđem, 

već  u 21. minuti isprednjačili s 
10 golova razlike, 15:5. Stoga je 
u drugom poluvremenu trener 
Matija Harjač u igru  uveo drugu 
momčad, rezerviste s klupe koji 
su se i dokazali te, predvođeni 
Patrikom Fodrekom (11 golova), 
na kraju slavili visoku pobjedu.

Rezultati proteklih kola: u 8. 
kolu Ivančica je neočekivano po-

ražena od Petrinje s 25:36, nakon 
čega je izgubila vodeću poziciju 
na tablici. Međutim, vratila ju je 
već u sljedećoj derbi utakmici s 
Prelogom, u kojoj je Međimurce 
pobijedila s 33:32.

 Ivančica je zatim u derbi uta-
kmici sa ZG Dubravom na gosto-
vanju odigrala neriješeno, 31:31.
(nn)

SHItO RYu KARA-
tE KLuB IVANEC 

Ivančanima 
poziv na 
Svjetsko 
prvenstvo u 
Japanu 2018.

Sportska udruga Shito ryu ka-
rate klub Ivanec proširila je svoje 
djelovanje i promijenila naziv u 
Shito ryu shuokai Hrvatska te 
postala članica svjetske Shito-
ryu shuokai unije.   Predsjednik 
udruge Emir Pretnar postao je 
nacionalni predstavnik i tehnič-
ki mentor za Hrvatsku. U sklopu 
s e m i -
n a r a 
održa-
nog u 
Varaž-
d i n u 
položio 
je za 
c r n i 
p o j a s 
4. dan, 
a sudjelovao je i na seminarima 
u Francuskoj i u Njemačkoj, gdje 
mu je uručena titula Renshi, pri-
znanje koje se zaslužuje uzor-
nim radom, poštovanjem i viso-
kim moralnim vrijednostima.

Udruga Shito ryu shuokai 
Hrvatska nastupila je na među-
narodnom turniru u Ljutomeru, 
gdje su njezini članovi osvojili 
tri brončane medalje, dvije Petar 
Kelemen u katama i borbama, 
a Patrik Grđan u katama. Seba-
stijan Kelemen poražen je u re-
pasažu u borbi za treće mjesto. 
Ivančanima je stigao i službeni 
poziv na Svjetsko prvenstvo u 
ožujku 2018. u japanskoj Osaki.

Treninzi udruge održavaju se 
u sportskoj dvorani OŠ Radovan 
ponedjeljkom, utorkom i četvrt-
kom od 17. 30 do 19.00 sati te u 
Varaždinu, u dvorani 2. Gimnazi-
je, srijedom od 16 do 17 i petkom 
od 18-do 19 sati. Prijave i upis 
otvoreni su svima zainteresira-
nima.(nn)

SpORtSKI RIBOLOV 
Veliki ribički 
uspjesi članova 
SRD-a Ivanec

Sportsko ribolovno društvo 
Ivanec dobilo je od HŠRS službe-
ne rezultate iz kojih su vidljiva tri 
velika ribička uspjeha. Klupska 
seniorska ekipa je u lovu ribe 
udicom na plovak u 2. ligi HŠRS 
skupine Zapad osvojila prvo 
mjesto i plasirala se u 1. ligu. 
Ekipa Ivanca nastupala je u sa-
stavu: Branko Matijević, Nikola 
Geček, Luka Hrupek, Nikola Banić 
i Željko Geček (kapetan ekipe).

Nadalje, Branko Matijević 
osvojio je naslov prvaka Hrvat-
ske u pojedinačnoj veteranskoj 
ligi Hrvatske u ribolovu na plo-
vak i ušao u sastav reprezen-
tacije Hrvatske koja će 2018. 
sudjelovati na Svjetskom prven-
stvu u Međimurju. Tu je i Nikola 
Geček koji je osvojio 2. mjesto 
na prvenstvu Hrvatske u lovu 
ribe udicom na plovak za osobe 
s invaliditetom i tako ponovno 
osigurao mjesto u reprezentaciji 
Hrvatske i nastup na SP.  

Ova će godina na poseban 
način ostati upisana u analima 
djelovanja SRD-a Ivanec jer ri-
jetka su društva u Hrvatskoj koja 
su u jednoj godini ostvarila tako 
vrijedne rezultate.(nn)

Odličan start ivanečkih strijelaca

SREDNJOŠKOLSKI ŽENSKI RuKOMEtNI KLuB 
pobjede nad Ludbregom, Velikim 
trojstvom i prelogom

RuKOMEtNI KLuB IVANČICA 

Rukometaši Ivančice 
– vodeća momčad lige
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Ivančica i dalje sjajna u 2. HRL Sjever

ŽupANIJSKI RuKOMEtNI Kup 
pobjedom nad Vidovcem, Ivančica 
izborila finale Rukometnog kupa

Nakon odličnog početka na-
tjecanja u 1. ŽNL Varaždin, gdje 
su se većim dijelom nadmetali 
za prvu poziciju na prvenstvenoj 
tablici, nogometaši NK Ivančice u 
drugom su dijela prvenstva po-
sustali. Vrhunac krize zahvatio 
ih je u finišu, kada su rezultatima 
razočarali svoje navijače osvo-
jivši u tri posljednja kola samo 
jedan od mogućih 9 bodova.

U međuvremenu je došlo i do 
smjene na trenerskoj klupi. Do-
sadašnji šef stručnog stožera 
Damir Friščić sada obnaša funk-
ciju sportskog direktora, a trener 
seniorske momčadi je Ivica Cikač, 
koji je dosad bio pomoćni trener.

Ivančica je nakon odigranih 
1:1 s margečanskom Mladosti 
odigrala utakmicu s Poletom iz 
Cestice s 3:3. U utakmici posljed-
njeg, 13. kola s Dubravkom – Za-
gorac,  Ivančica je poražena s 1:3. 
Naslov jesenskog prvaka osvoji-
la je Dubravka s 32 boda, a Ivan-
čica je šesta, s 19 bodova. Na listi 
strijelaca 1. ŽNL Varaždin najbolji 
strijelci kluba su Darko jagić sa 7 
pogodaka, Leon Gregur 6, Miro-
slav Mendaš 4 pogotka.(nn)

Nogometaši Mladosti iz Mar-
gečana su u utakmici 12. kola 1. 
ŽNL Varaždin poraženi u Svetom 
Đurđu od Drave s 1:3, a strijelac 
jedinog pogotka za Mladost bio 
je Marko Kozulić. Utakmicu po-
sljednjeg kola Mladost je odigrala 
s Podravcem – Kitro iz Sesveta te 
slavila pobjedu od 2:0. Prema pri-
kazanoj igri i izglednim prigoda-
ma, rezultat je mogao biti i znat-
no viši, što se i moglo postići da 
je bilo više preciznosti u završnici.

Mladost se nakon jesenskog 
dijela prvenstva s 19 osvojenih 
bodova nalazi na diobi šestog i 
sedmog mjesta na prvenstve-
noj tablici. U momčadi Mladosti 
najbolji strijelci su Nikola Šivak  
i Dominik Kobzinek sa 4 te Stje-
pan Prašnjak s 3 pogotka.(nn)

ŽENSKI ODBOJKAŠKI KLuB IVANEC 

u gostima svladale Štrigovu i Čazmu

Seniorke Ivanca pete na prvenstvenoj tablici
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Mlađe ekipe 
Ivanec vodi u 
Mini ligi i Ligi 
male odbojke

Mlade odbojkašice godišta 
2004. i 2005. u Ligi male odbojke 
Varaždinske i Međimurske župa-
nije nakon trećeg turnira nalaze 
se na prvom mjestu tablice s  26 
bodova. Ivančanke su svladale 
Kaštel s 2:1 te Lepoglavu i Kitro 
Varaždin I s 3:0 . Ekipa ŽOK Iva-
nec I jedina je neporažena ekipa 
u ligi. Ekipa ŽOK Ivanec II u ligi 
zauzima 6. mjesto.U Ligi mini-
odbojke ekipa koja okuplja igra-
čice 2006. i 2008. godišta, Ivanec 
I, nakon  2. turnira odigranog u 
PŠ Salinovec vodeća je ekipa s 
23 osvojena boda, dok je Ivanec 
II drugi sa 16 bodova.(nn) 

Ekipa 2 druga na 
prvenstvenoj tablici

Dvije ženske odbojkaške 
ekipe Ivanca koje se natječu 
u 3. NOL Centar, u dvorani OŠ 
Ivanec odigrale su utakmice 4. 
kola. Ekipa Ivanec 2 svladala je 
Lepoglavu s 3:0, dok je Ivanec 
3 poražen od Kitra Varaždin 3 
s 0:3. Potom je uslijedila po-
bjeda Ivanca 2 s 3:0 nad uvijek 
nezgodnim Kitrom Varaždin 3. 
Ekipa Ivanec 3, najmlađa u ligi, 
poražena je od Vinice s 0:3 u se-
tovima. 

Poredak: Ivanec 2 je na dru-
gom mjestu tablice s 15 bodova, 
dok je Ivanec 3 deseti, bez osvo-
jenog boda.(nn)

Mlađi kadeti 
U utakmici 5. kola hrvat-

ske mlađe kadetske lige Sje-
ver, u važnoj utakmici za gornji 
dio tablice protiv mlađe ka-
detske ekipe iz Čakovca, mlađi 
kadeti KK Ivančice ostvarili su 
uvjerljivu pobjedu od 84:39. Od 
samog  početka nametnuli su 
vrlo visok tempo igre uz puno 
trčanja i brzih dodavanja. U za-
dnjih deset minuta utakmice 
ušli su s visokih 30 koševa ra-
zlike. Najefikasniji  igrači bili su 
Niko Kušinec i Martin Sanković 
sa 16 koševa. S dva nova osvo-
jena boda izborili su priključak 
za sam vrh tablice te dijele dru-
go mjesto s varaždinskom Vin-
dijom.(nn)

KOŠARKAŠKI 
KLuB IVANČICA Bolji od križevačkog Radnika i Labrade 1971

je trio Filip Rožman (15 koševa), 
Kruno Smontara (15) i Luka Rajh 
(11), koji je ukupno postigao 41 

koš. Vodeća momčad lige je Me-
đimurje s 12 bodova, dok je Ivan-
čica četvrta, s 9 bodova.

Sjajna juniorska momčad Ivančice
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Vodeći!

juniorska košarkaška 
momčad Ivančice se, nakon što 
je u dvorani SŠ Ivanec porazi-
la Čakovec s visokih 35 koše-
va razlike, nalazi se na prvom 
mjestu prvenstvene tablice ju-
niorske košarkaške lige Regije 
Sjever s 8 osvojenih bodova. 

U utakmici 5. kola s Međi-
murjem u Čakovcu, koja je od-
lučivala o prvaku lige, juniori 
Ivančice slavili su pobjedu od 
85:80. Momčad Ivančice pred-
vodio je sjajni Luka Putar (26 
koševa), slijede Kruno Smon-
tara (23) i Leon Koljnrekaj (15). 
Ivančica vodi s 12 bodova.(nn)

 ˝ Vodeća ekipa lige 
je Kaštel iz Pribislavca s 
12 bodova, dok je Ivanec 
peti, sa 7 bodova

NOGOMEtNI KLuB IVANČICA

Rezultatska kriza u finišu 
jesenskog dijela prvenstva

 ˝ Jesenski dio prvenstva 
Ivančica je završila 
plasmanom na šestom 
mjestu, s 19 bodova

NK Ivančica – posustali u završnici
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Mlađe selekcije kluba 
Juniori i osmogodišnjaci 
jesenski prvaci lige

U natjecanju ŽNS Varaždin juniorska momčad Ivančice osvo-
jila je naslov jesenskog prvaka lige. U devet odigranih utakmica 
juniori su ostvarili sedam pobjeda, dva poraza i gol razliku 37-13. 
Trener momčadi je jedan od bivših najboljih nogometaša Ivančice, 
ambiciozni Ivica Cikač.  U kategoriji U-8, tzv. prednatjecatelji 1. liga 
Varaždinska županija, Ivančica je također prva s 18 bodova. U svih 
šest odigranih utakmica izborila je pobjede, zadala je 32, a primila 
samo tri pogotka. U kategoriji U-8, tj. 2. liga Varaždinske županije, 
druga momčad Ivančice zauzela je peto mjesto sa 6 bodova. 

U A ligi pionira HNS-a Središta Sjever igrači u dobi do 10 godina 
zauzeli su deveto mjesto. U ligi 12-godišnjaka Ivančica je deveta, 
a u ligi 14-godišnjaka momčad Ivančice plasirala se na osmo mje-
sto.(nn)

NK MLADOSt 
MARGEČAN  u posljednjem kolu 

slavili pobjedu od 2:0
Juniori šesti, pioniri 
sedmi

Mlađe nogometne selekci-
je kluba NK Mladost Margečan 
završile su jesenski dio sezone 
u županijskom NS gdje se na-
tječe pionirska momčad pod 
vodstvom trenerice Sunčice 
Beli i juniorska momčad koju 
trenira josip Prašnjak. juniori su 
u 2. ŽNL skupine Istok šesti s 9 
bodova, uz skor od 3 pobjede i 
pet poraza te uz gol razliku od 
35 postignutih i 17 primljenih 
pogodaka.

Pionirska momčad Mladosti 
je u 2. ŽNL Varaždin sedma, uz tri 
pobjede, pet poraza i gol razliku 
23-33 u 8 odigranih utakmica.
(nn)

Igračka pojačanja u NK 
Mladosti Margečan u 
jesenskom dijelu sezone; na 
vratara A. Đurmana oko su 
bacili iz NK Varaždina
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StRELJAČKI KLuB JEDINStVO

 Ekipa Sportskog streljačkog 
kluba jedinstvo Ivanec započela 
je natjecanje u Ligi Varaždinske 
županije za seniore u gađanju 
zračnom puškom. Strijelci je-
dinstva dobro su startali, a naj-
bolji, Tomislav Petrinjak, u kon-

kurenciji 21 strijelca plasirao se 
na prvo mjesto s 338 krugova. 

Denis Đorđević bio je četvrti, a 
Darko Bregović deseti. 

U trenutku zaključivanja 
ovog broja novina, jedinstvo 
Ivanec u ekipnoj konkurenciji 
držalo je vrh tablice s 983 kru-
gova.(nn)

 ˝ Jedinstvo Ivanec 
u ekipnoj konkurenciji 
drži vrh tablice s 
983 krugova.
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 ˝ Predsjednik 
udruge Emir 
Pretnar postao 
je nacionalni 
predstavnik i 
tehnički mentor 
za Hrvatsku

U polufinalnoj utakmici Županijskog ru-
kometnog kupa Varaždin momčad RK Ivanči-
ce pobijedila je MRK Vidovec s 29:25. Time su 
Ivančani, nakon višegodišnjeg pauziranja, po-
novno izborili finale koje će igrati s momčadi 
GRK Varaždin 1930. 

Najefikasniji igrač bio je Vedran Huđ sa 7 go-

lova, Maloić i Zoran Vidoni postigli 
su po 5, Matija Kušen 4, a istaknuo 
se i vratar Geci s 10 obrana. Bio je 
to praznik rukometa u Ivancu i 
podsjećanje na protekla vremena, 
kada je Ivanec imao svog prvoli-
gaša.(nn)

Rukometašice SŽRK Ivanec pobijedile 
su Ludbreg s 35:11 u dvorani SŠ Ivanec. 
U utakmici je besprijekorno funkcionirao 
dvojac Sara Rogina i Mateja Marković s 
ukupno 25 golova, od čega Sara 13, a Ma-
teja 12. Uslijedila je zatim i pobjeda u Veli-

kom Trojstvu  od 23:15, a potom i pobjeda 
nad Prelogom s uvjerljivih 37:27. 

   Utakmica je odigrana na domaćem 
parketu, a najbolje igračice bile su S. Ro-
gina 10, Tia Vrček 7 i Paula Svetec sa 6 
golova.(nn)
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U sklopu projekta ure-
đenja turističke šetnice 
Ivanečki mlinarski put, 
Turistička zajednica grada 
Ivanca je na trasi šetnice 
postavila dvije nove inter-
pretacijske table. jedna je 
u centru grada, kod crkve, 
a druga na izvorištu Žgano 
vino. 

Podloga obje table jest 
ortofotokarta karta Ivan-
ca i uže okolice na koju su 
ucrtane lokacije svih 20 
nekadašnjih mlinova koji 
su nekad mljeli na Bistri-
ci, a koje su u prvoj fazi 
ovoga projekta označene 
velikim interpretacijskim 
tablama s fotografijama 
svakog mlina i tekstual-
nim opisom najzanimlji-
vijih momenata iz njihove 
povijesti. 

Šetnja od jedne do 
druge lokacije šetnicom 
dugom 6,7 kilometara (od 
nekadašnjeg Stankova 

mlina na ušću rijeke Bed-
nje na 206 m/nv do mlina 
josipa i Roze Sever u Pri-
gorcu na 390 m/nv), sa 
zadržavanjem kod ploča, 
traje u prosjeku oko tri 
sata. Ploče su dvojezične, 
na hrvatskom i engleskom 
jeziku. Provedbu ovog pro-
jekta je s 20.000 kuna bes-
povratne potpore finan-
cirala Hrvatska turistička 

zajednica.
Postavljanje ploča Iva-

nečkog mlinarskog puta 
prati i velika turistička 
karta s legendom koja, uz 
označene lokacije mlino-
va, sadrži i popis gradskih 
ustanova i kulturnih in-
stitucija, sakralnih obje-
kata, raznih poslovnih, 
zdravstvenih, trgovačkih, 
ugostiteljskih i drugih 

objekata u blizini šetnice i 
u okolici grada te servisne 
informacije potrebne sva-
kom izletniku. 

Autor cijelog projek-
ta je voditelj TZ-a Boris 
jagetić Daraboš koji je u 
ponedjeljak, 20. studenog, 
o njegovoj realizaciji infor-
mirao gradonačelnika M. 
Batinića. Dogovoreno je da 
će se na odgovarajući na-

čin urediti i podloga obje 
interpretacijske table (tla-
kavci, cvjetne žardinjere u 
proljeće). 

Ovime je Ivanec dobio 
novi sadržaj usmjeren ču-
vanju memorijalne kom-
ponente svoje nekadaš-
nje mlinarske baštine te 
dopadljiv prilog uređenju 
lokalne turističke infra-
strukture.(ljr)

SpORtSKI pLES 
I. Matić i M. Mudri 
zlatni u Ljubljani

uspjesi 
ivanečkih 
zlatnih 
plesača

Ivanečki plesni par Iva-
na Matić i Mateo Mudri, 
članovi Plesnog kluba Takt 
iz Varaždina, nastupili su 
na tradicionalnom Trofeju 
Grada Koprivnice, gdje je 
svoje  umijeće pokaza-
lo oko 150 natjecatelja iz 
Slovenije, BiH, Mađarske 
i Hrvatske. Ivana i Mateo 
natjecali su se u visokoj 
kvalitetnoj B kategoriji te 
u latinoameričkim pleso-
vima osvojili zlatnu meda-
lju! Nastup u standardnim 
plesovima donio im je vrlo 
dobar plasman na četvrto 
mjesto. 

Ivanečki plesni par 
uspješno je nastupio i u 
Ljubljani, na kvalifikacij-
skom plesnom turniru koji 
je okupio plesne parove iz 
Slovenije, BiH i Hrvatske. U 
obje natjecateljske disci-
pline, u standardnim i la-
tinoameričkim plesovima, 
osvojili su prva mjesta, s 
time da su u LA plesovima 
izborili višu, elitnu A kvali-
tativnu kategoriju. Uz svoj 
predan rad i trening, iva-
nečki zlatni plesači posti-
gnute rezultate zahvaljuju 
i treneru Igoru Šalamunu 
te trenerima Plesnog cen-
tra Zagreb Nicolasu Que-
snoitu i Kseniji Plušćec 
Quesnoit.(nn)

U povodu proslave sv. Huberta, za-
štitnika lovaca, članovi Lovačkog društva 
jelen na čelu s predsjednikom Zdrav-
kom Križekom sudjelovali su na misnom 
slavlju koje je u crkvi u Ivancu predvodio 
župnik vlč. Zoran Gložinić. Osvrćući se na 
zanimljiv životopis tog francuskog sveca 
koji je živio u 8. stoljeću, a koji je rođen kao 

plemić da bi kasnije sva svoja materijal-
na dobra podijelio siromašnima i postao 
svećenik, župnik je tom prilikom posebno 
pozdravio ivanečke lovce i zahvalio im na 
njihovu radu.

Nakon mise lovci su druženje nastavili 
uz domjenak u lovačkom domu u Tiglinu.
(ljr)

Slijedom dugogodišnjeg lijepog 
običaja, Grad Ivanec i ove godine pri-
ređuje tradicionalno božićno darivanje 
i susret s našim najstarijim sugrađa-
nima. Na blagdansko druženje u re-
stauraciji KTC-a u utorak, 12. prosinca, 
pozvano je 876 građana starijih od 76 
godina (rođenih zaključno s 31. prosin-
ca 1941.). 

Za svakog od njih osiguran je i 
prigodni poklon s prehrambenim ar-

tiklima, kao znak pažnje kojim Grad 
pokazuje da nije zaboravio na svoje 
najvremešnije sugrađane.

Pakete će im, kao i svake godine, 
gradski i županijski vijećnici podijeli-
ti na ulazu u KTC. Druženje se potom 
nastavlja u restoranu obraćanjem 
gradskih čelnika, kraćim kulturno-
umjetničkim programom te večerom 
uz glazbu. Službeni početak programa 
je u 17 sati.(ljr)
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Članovi LD-a Jelen proslavili sv. Huberta
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ZNAK pAŽNJE U restauraciji KTC-a Ivanec u utorak, 12. prosinca

Božićno darivanje 
najstarijih sugrađana

ŠEtNICA  U organizaciji Turističke zajednice grada Ivanca

S dvije nove table označena 
Ivanečka mlinarska šetnica

 ˝ Provedbu 
projekta je s 20.000 
kuna poduprla 
Hrvatska turistička 
zajednica

Na tabli su ucrtane lokacije nekadašnjih mlinova na šetnici dugoj 6,7 kilometara


